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J E G Y Z  K Ö N Y V 
 
 
Készült: Kalocsa Város Önkormányzata Képvisel -testületének 2023. augusztus 31-én 15:00 

órakor kezd  ülésér l 
 
Ülés helye: Városháza Díszterme 
 
Jelen vannak: Dr. Filvig Géza Simon Zoltán 
  Kákonyi István Pécsi Vivien 
  Dr. Bagó Zoltán Dr. Körmendy Szabolcs 
  Király  Róbert   Szabó Balázs (1. napirendt l) 
  Tihanyi Tiborné Balogi József 
  Dr. Vincze András 
 

Képvisel : 11 f  
 
Távollév k: Schmidt Rajmund 
 
Tanácskozási joggal jelenlév k: 
  Dr. Látó Anita aljegyz  
 
  Önkormányzati Hivatal osztályvezet i: 
  Boromisza Viktor 
  Molnár Gábor 
 
Meghívott vendégek: 

Dr. Jéri Tamás Kalocsai Vagyonhasznosítási és Könyvvezet  Nonprofit Kft. 
ügyvezet  
Zsikó  Zoltán  Kalocsai  Innovációs  és  Közm vel dési  Központ  Nonprofit  Kft.  
ügyvezet  
Szabóné Juhász Ildikó Kalocsa Város Óvodája és Bölcs déje intézményvezet  

 
Jegyz könyvvezet : Kákonyi Júlia 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Tisztelettel köszöntöm a mai képvisel -testületi ülésen megjelenteket, köszöntöm a képvisel -
testület tagjait, a hivatali apparátus megjelent tagjait, az önkormányzat intézményeinek és 
cégeinek képvisel it, a média képvisel it, a kedves érdekl ket és a médián keresztül, akik 
nyomon követik a képvisel -testület munkáját. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy 
határozatképes a képvisel -testület, Schmidt Rajmund képvisel  úr el re jelezte, hogy nem tud 
itt lenni a testületi ülésen, távolmaradását igazolta, Szabó Balázs képvisel  úrról én nem tudok 
semmit,  nem jelezte, amennyiben kés bb érkezik, akkor majd becsatlakozik a munkába. 2 
jegyz könyv-hitelesít t kell választanunk, javaslom jegyz könyv-hitelesít nek Dr. Körmendy 
Szabolcs képvisel  urat, valamint Kákonyi István képvisel  urat. Külön-külön teszem fel 
szavazásra a képvisel -testület tagjainak a két jegyz könyv-hitelesít t. 
 
A képvisel -testület a polgármester Dr. Körmendy Szabolcs jegyz könyv-hitelesít re tett 
javaslatát 10 igen szavazattal elfogadja. 
 



A képvisel -testület a polgármester Kákonyi István jegyz könyv-hitelesít re tett javaslatát 10 
igen szavazattal elfogadja. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
2 sürg sségi napirend kerül a képvisel k elé.  
 

1. Döntés környezeti értékelés elvégzésének mell zésér l Kalocsa város 
településrendezési eszközeinek módosítása vonatkozásában a Kalocsa – Kisk rös 
közötti kerékpárút fejlesztésének megvalósítása kapcsán 

 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Ez a Kalocsa – Kisk rös kerékpárút fejlesztéssel kapcsolatos, nemzetgazdasági szempontból 
kiemelt jelent ség  beruházásnak min sül, így ez a sürg sség oka. 
 

2. ANDA Kalocsa Futball Club kérelme 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
A kért rövid határid  a sürg sség oka, amelyr l tárgyalnánk. Az 1. sürg sségi napirend az 
kiküldésre került, a 2. az most került kiosztásra. Szeretném kérdezni a képvisel -testület tagjait, 
hogy mindenki megkapta a két sürg sségi el terjesztést? Köszönöm, külön-külön kérnék egy 
szavazást arról, hogy ezeket napirendre vegyük. 
 
A képvisel -testület 10 igen szavazattal elfogadja az 1. sürg sségi napirend felvételét. 
 
A képvisel -testület 10 igen szavazattal elfogadja a 2. sürg sségi napirend felvételét. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Egyebek napirendre nem érkezett javaslat, így akkor ismertetem a napirendeket, amelyeket ma 
tárgyalnánk. 
 
 
N A P I R E N D : 
 

1. Ifjúsági Ház tervezett, szándékolt felújításával kapcsolatosan felmerül  kiadások 
költségvetési fedezetének elfogadása 
El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 
 

2. Alapító okirat módosítása 
El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 

 
3. XXXII. Paprikafesztivál szervezése 

El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 
 

4. Javaslat Zöldfa u. 3. 4/13. szám alatti ingatlan bérleti jellegének megváltoztatására 
El adó: Kalocsai Vagyonhasznosítási és Könyvvezet  Nonprofit Kft. 

 
5. Óvodai csoportlétszám túllépésének engedélyezése 

El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 
 



6. Kalocsa Város Óvodája és Bölcs déje 2022/2023. nevelési év értékel jének elfogadása 
(óvoda) 
El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 

 
7. Kalocsa Város Óvodája és Bölcs déje Zrínyi Utcai Bölcs de 2022/2023. nevelési év 

értékel jének elfogadása (bölcs de) 
El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 

 
8. Döntés környezeti értékelés elvégzésének mell zésér l Kalocsa város 

településrendezési eszközeinek módosítása vonatkozásában a Kalocsa – Kisk rös 
közötti kerékpárút fejlesztésének megvalósítása kapcsán 
El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 

 
9. ANDA Kalocsa Futball Club kérelme 

El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 
 

10. Egyebek 
 
A képvisel -testület 10 igen szavazattal elfogadja a napirendet. 
 
 ___________________________________________________________________________  
 
Szabó Balázs 15:05 perckor megérezik, a képvisel -testület 11 f vel folytatja az ülést. 
 ___________________________________________________________________________  
 

1. Ifjúsági Ház tervezett, szándékolt felújításával kapcsolatosan felmerül  kiadások 
költségvetési fedezetének elfogadása 
El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 

 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Már a korábbi hónapokban is a képvisel -testület tárgyalta ezt a témát. El ször egy feltételes 
beszerzési eljárást folytatott le a Gazdaság- és Turizmusfejlesztési Bizottság a Pet fi Sándor 
utcai Ifjúsági Ház küls  tatarozásával kapcsolatosan. Ezt az épületet ideiglenes óvodának 
alakítottuk ki, a bels  részek m szaki tartalma teljesen megújult az épületben, de a küls  
tatarozása mostanáig nem készült el. A Lurkópalota b vítése folyamatban van, tervezési 
szakaszban, a közbeszerzési eljárást heteken belül kiírják a munkatársaink, kezd dhet a b vítés, 
és amikor az elkészül, akkor a jelenlegi Ifjúsági Házban lév  óvodások oda tudnak majd 
átköltözni, és akkor ebbe az épületbe tudnak beköltözni, visszaköltözni a Liszt Ferenc Alapfokú 

vészeti Intézmény néptáncoktatói, a néptáncosok. Ennek az épületnek a küls  homlokzati 
részét mind az állagmegóvás miatt fontos lenne megcsinálni, mind esztétikailag, és ha már ezt 
a belülr l szépen megújult épületet újra néptáncosok tudják birtokba venni, akkor a küls  is 
legyen ennek megfelel  színvonalú. Az Európai Uniós források visszatartása miatt pályázati 
lehet séget nem látunk jelenleg, így megvizsgáltuk azt, hogy a bizottság által lefolytatott 
feltételes eljárásnál, amikor már konkrétan láttuk a költségigényt, amely mintegy bruttó 
61 000 000 Forint, azt milyen forrásból tudjuk megvalósítani. Örömmel terjesztem most a 
tisztelt Képvisel -testület elé ezt az el terjesztést, mert Kalocsa Város Önkormányzatának a 
gazdálkodása lehet séget biztosít most arra, hogy az önkormányzat saját er l megvalósítsa 
ezt a beruházást. Szeretném még tájékoztatni a testületet, hogy az idei évben, a 2023-as 
költségvetési évben a városfejlesztési feladatokra eddig, tehát augusztus 31. napjáig az 
önkormányzatunk saját er l, tehát amit különböz  pályázatokhoz ki kellett egészíteni, amit 



saját er l kellett megvalósítani, az mindösszesen 87 388 000 Forint. Tehát ebben a nehéz 
gazdasági évben is a kalocsai önkormányzat több mint 87 000 000 Forintot fordított saját öner s 
fejlesztésre, és ehhez jönne hozzá – amennyiben a képvisel -testület elfogadja – ez a közel 
61 000 000 Forintos beruházás, így ezzel 148 000 000 Forintos öner s beruházást hajt végre az 
önkormányzatunk. Szeretném kérdezni a képvisel -testület tagjait, hogy ezzel a napirenddel 
kapcsolatosan van-e valakinek kérdése? Amennyiben kérdés nincs, a kérdéskört zárom. 
Vélemény, hozzászólás van-e a napirendhez? Kákonyi István képvisel  úr, Öné a szó, 
parancsoljon. 
 
Kákonyi István képvisel : 
Köszönöm a szót Polgármester úr. A Gazdaság- és Turizmusfejlesztési Bizottság tárgyalta az 
el terjesztést, és elfogadásra javasolja. Annyit tennék még hozzá személyes véleményként, 
hogy mint kalocsai lakos, mint önkormányzati képvisel  és talán legjobban, mint táncos örülök 
annak, hogy ez az épület felújításra kerül. A bizottsági ülésen is elhangzott, hogy szinte 
mindenkit köt valami ehhez az épülethez, legyen az zenekar, koncert, szórakozóhely, bármi, 
engem, mint táncost köt ehhez az épülethez, gyerekkorom óta ott próbáltunk. És most, mint 
ideiglenes óvoda, szépen a bels  felújítása megtörtént, jól funkcionál, de örülünk neki, hogyha 
elkészül az óvodának az új része, akkor a táncosok visszakaphatják ezt. És természetesen a 
bels  mellett a küls  homlokzat is megújulhat, így úgy gondolom, hogy méltó helyszíne lesz 
ez a próbáinknak, és a városnak is egy frekventált, szép pontja ez, és a megújult épület még 
szebb környezetben lesz a város központjában. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen a hozzászólást. Dr. Körmendy Szabolcs képvisel  úrnak adok szót, 
parancsoljon. 
 
Dr. Körmendy Szabolcs képvisel : 
A Pénzügyi és Vagyonellen rzési Bizottság is tárgyalta az el terjesztést. Felmerült esetleges 
pályázati források megvizsgálása, de nekem is az volt a véleményem, hogy a pályázatok olyan 
hosszú id re elhúzódnak, hogy mire az megvalósulhatna – lássuk az óvoda példáját – több tíz- 
vagy százmillió Forinttal is esetleg megnövekedhetnek a költségek. És hogyha most 
rendelkezésre áll ez az összeg, akkor igen, szükség van rá szerintem is. 1907-ben adták át a 
nyári kaszinónak az épületét. Én a gyerekkorom óta, miután ott abban a körzetben születtem, 
és ugye most ez a körzet az én körzetem, nem emlékszem, hogy lett volna felújítás, se küls , se 
bels  ezen az épületen, pedig egy patinás és igen szép épületr l van szó. Úgyhogy szerintem 
igenis, ha ki tudtuk gazdálkodni és van forrás rá, akkor meg kell tennünk azt, hogy felújítjuk, 
mert egyrészt helyi védett épületr l van szó, másrészt meg szerintem Kalocsának egy nagyon 
szép épülete és ékköve lehet, hogyha felújítjuk. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen a hozzászólást. A forrásoldalhoz hozzátartozik, hogy a fokt i úti laktanya 
területe, amíg állami terület volt és az állam tulajdonában volt, addig mentesült az építményadó 
fizetési kötelezettség alól. Ez átadásra került a PIP Nonprofit Kft. részére, ez egy állami 
tulajdonú, de már gazdasági társaság, és innent l kezdve, amióta k tulajdonolják, megnyílik 
az adófizetési kötelezettsége. Így mintegy 55 900 000 Forintos plusz adóbevétel keletkezett az 
idei évben, és ez adja a fedezetet. Valamint az általános tartalékból kell 4 000 000 Forintos részt 
még kipótolni, és így meg tudjuk valósítani ezt a beruházást. Köszönöm szépen a 
hozzászólásokat, a vitát zárom, más hozzászóló nem jelentkezett. A határozati javaslatról 
kérnék egy szavazást. 
 



A képvisel -testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
Kalocsa Város Önkormányzata 108/2023 számú határozat 
Ifjúsági Ház tervezett, szándékolt felújításával kapcsolatosan felmerül  kiadások költségvetési 
fedezetének elfogadása 
 

Határozat 
 
Kalocsa Város Önkormányzatának Képvisel -testülete 
 
1) Az Ifjúsági Ház (Kalocsa, hrsz. 655) homlokzat-, illetve bels  felújítási munkáinak 

elvégzésével kapcsolatos 60 969 e Ft összeg  kötelezettségvállalás fedezetét az 
el terjesztésben foglaltak nyomán az alábbi azonnali hatályú el irányzat módosítások 
elfogadásával biztosítja a 2023. évi költségvetési rendeletben, elrendeli, hogy ezek 
átvezetésre kerüljenek a 2023. évi költségvetési rendeleten, annak soron következ  
módosítása alkalmával. 

 

El irányzat változást eredményez  
gazdasági esemény leírása 

El irányzat változással 
érintett bevételi, illetve kiadási 
jogcím 

Változás        
(+/- E 
Ft) egységes 

rovatkód megnevezés 

A 2023. évi költségvetési rendelet 1. 
melléklet 4. táblázat 4. sorában található 
bevételi el irányzat (Építményadóból 
származó bevétel) a megadott 
rovatbontásban 55 942 e Ft-tal emelkedik.  

B34 Vagyoni típusú adók 55 942 

A 2023. évi költségvetési rendelet 1. 
melléklet 6. táblázat 2. sorába "Ifjúsági Ház 
(Kalocsa, hrsz. 655) homlokzat-, illetve 
bels  felújítási munkái" megnevezéssel, a 
megadott rovatbontásban 60 969 e Ft 
kiadási el irányzat beépítésre kerül.   

K71 Ingatlanok felújítása 48 007 

K74 

Felújítási célú 
el zetesen 
felszámított általános 
forgalmi adó 

12 962 

Az el bbiekben megadott 2 esemény 
ered jeként adódó összesen 5 027 e Ft 
egyenlegrontó hatás az Általános tartalék 
el irányzatának azonos összeg  
csökkentésével kerül semlegesítésre a 2023. 
évi költségvetési rendeletben. 

K513 Tartalékok -5 027 

 
Felel s: polgármester 
Határid : azonnal 
 

Értesülnek: a képvisel -testület bizottságai 
 Önkormányzati Hivatal Jegyz i Osztály 

És általuk az érintettek.  
 
 __________________________________________________________________________________ 



 
2. Alapító okirat módosítása 

El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 
 

(az el terjesztés írásban mellékelve) 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
A Kalocsai Vagyonhasznosítási és Könyvvezet  Nonprofit Kft. az Érsekkert mell li 
telephelyér l kiköltözött a Paksi közi iparterületünkre, amely az iparterület-fejlesztés projekt 
kapcsán újult meg, teljesen megújult környezetben, felújított raktárakkal, és emiatt az alapító 
okiratot módosítani kell, a társaság székhelyét kell átvezetni. Ez került elénk, egy adminisztratív 
átvezetés. Szeretném kérdezni a képvisel -testület részér l, hogy van-e valakinek kérdése? 
Kérdés nincs, a kérdéskört zárom. Vélemény, hozzászólás van-e? Dr. Vincze András képvisel  
úr, parancsoljon. 
 
Dr. Vincze András képvisel : 
Köszönöm szépen a szót. A Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta az el terjesztést, és 
egyhangúlag elfogadásra javasolja. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen. Más vélemény, hozzászólás nincs, a vitát zárom. Szavazásra teszem fel a 
határozati javaslatot az el terjesztésben kiküldött határozati javaslat és a mellékelt társasági 
alapító okirat változatlan hagyásával, err l kérnék szavazást.  
 
A képvisel -testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
Kalocsa Város Önkormányzata 109/2023 számú határozat 
Alapító okirat módosítása 
 

Határozat 
 
Kalocsa Város Önkormányzatának Képvisel -testülete 
 
az alábbiak szerint módosítja a gazdasági társaság alapító okiratát: 
 

Alapítói határozat 
 
1/2023 

 
1.) Kalocsa Város Önkormányzatának képvisel -testülete a Kalocsai Vagyonhasznosítási és 

Könyvvezet  Nonprofit Korlátolt Felel sség  Társaság alapító okiratát a székhelyváltozásra 
tekintettel az alábbiak szerint módosítja és egyben egységes szerkezetben fogadja el: 



KALOCSAI VAGYONHASZNOSÍTÁSI és KÖNYVVEZET  Nonprofit Korlátolt Felel sség  
Társaság  

Alapító okirat 

Alulírott alapító az KALOCSAI VAGYONHASZNOSÍTÁSI és KÖNYVVEZET  Nonprofit Korlátolt 
Felel sség  Társaság (a továbbiakban: Társaság) egyedüli tagja a mai napon a Polgári Törvénykönyvr l szóló 
2013. évi V. tv. (a továbbiakban: Ptk.), továbbá a Cégnyilvánosságról, a bírósági cégeljárásról és 
végelszámolásról szóló 2006. évi V. törvény (a továbbiakban: Ctv.) rendelkezéseinek megfelel en, az 
alábbiak szerint állapítom meg az egyszemélyes nonprofit korlátolt felel sség  társaság változásokkal 
egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát (a továbbiakban: Alapító okirat). 

1. A társaság cégneve, székhelye, telephelye(i), fióktelepe(i) 

 1.1. A társaság cégneve: KALOCSAI VAGYONHASZNOSÍTÁSI és KÖNYVVEZET  Nonprofit 
Korlátolt Felel sség  Társaság  

    A társaság rövidített cégneve: KALOCSAI VAGYONHASZNOSÍTÁSI és KÖNYVVEZET  
Nonprofit Kft. 
    1.2. A társaság székhelye: 6300 Kalocsa, Paksi köz 15. 
    A székhely egyben a központi ügyintézés helye is. 
    1.3 A társaság telephelye(i): 6300 Kalocsa, Kossuth utca 63. 

6300 Kalocsa, Érsekkert utca 4-1. 
6300 Kalocsa, hrsz 1043/27. 
6300 Kalocsa, hrsz 1043/32. 
6300 Kalocsa, hrsz 1043/39. 
6300 Kalocsa, hrsz 2821. 
6300 Kalocsa, hrsz 2781/1. 
6300 Kalocsa, hrsz 2781/2. 
6300 Kalocsa, hrsz 021/33. 
6300 Kalocsa, hrsz 1043/52. 
6300 Kalocsa, Szent István király u. 2-4. 

2. A társaság alapítója 

2.1. Cégnév: Kalocsa Város Önkormányzata 
Cégjegyzékszám (nyilvántartási szám): 724429 
Székhely: 6300 Kalocsa, Szent István király út 35. 
Képviseletre jogosult neve: Dr. Filvig Géza polgármester 
Lakcím: 6300 Kalocsa, Jókai Mór u. 3/A 

3. A társaság tevékenységi köre(i) 

3.1. F tevékenység:  
6832 '08 Ingatlankezelés 

 
3.2. Egyéb tevékenységi kör(ök): 

5520 '08 Üdülési, egyéb átmeneti szálláshely-szolgáltatás 
5590 '08 Egyéb szálláshely-szolgáltatás 
6820 '08 Saját tulajdonú, bérelt ingatlan bérbeadása, üzemeltetése 



6831 '08 Ingatlanügynöki tevékenység 
6920 '08 Számviteli, könyvvizsgálói, adószakért i tevékenység 
8110 '08 Építményüzemeltetés 
0119 '08 Egyéb, nem ével  növény termesztése 
0150 '08 Vegyes gazdálkodás 
0161 '08 Növénytermesztési szolgáltatás 
4110 '08 Épületépítési projekt szervezése 
4120 '08 Lakó- és nem lakó épület építése 
4311 '08 Bontás 
4312 '08 Építési terület el készítése  
4321 '08 Villanyszerelés 
4322 '08 Víz-, gáz-, f tés-, légkondicionáló-szerelés 
4329 '08 Egyéb épületgépészeti szerelés 
4331 '08 Vakolás 
4332 '08 Épületasztalos-szerkezet szerelése 
4334 '08 Festés, üvegezés 
4339 '08 Egyéb befejez  építés m.n.s.  
4391 '08 Tet fedés, tet szerkezet-építés 
4399 '08 Egyéb speciális szaképítés m.n.s. 
9311 '08 Sportlétesítmény m ködtetése 
8121 '08 Általános épülettakarítás 
9601 '08 Textil, sz rme mosása, tisztítása 
5621 '08 Rendezvényi étkeztetés 
8230 '08 Konferencia, kereskedelmi bemutató szervezése 
8690 '08 Egyéb humán-egészségügyi ellátás 
9604 '08 Fizikai közérzetet javító szolgáltatás 
0124 '08 Almatermés , csonthéjas termesztése 
0125 '08 Egyéb gyümölcs, héjastermés  termesztése 
0129 '08 Egyéb ével  növény termesztése 
0130 '08 Növényi szaporítóanyag termesztése  
0163 '08 Betakarítást követ  szolgáltatás  
0164 '08 Vetési célú magfeldolgozás 
0210 '08 Erdészeti, egyéb erd gazdálkodási tevékenység 
0220 '08 Fakitermelés 
0230 '08 Vadon term  egyéb erdei termék gy jtése 
0240 '08 Erdészeti szolgáltatás 
1610 '08 F részárugyártás 
1624 '08 Tároló fatermék gyártása 
1629 '08 Egyéb fa-, parafatermék, fonottáru gyártása 
1820 '08 Egyéb sokszorosítás 
2593 '08 Huzaltermék gyártása 



3109 '08 Egyéb bútor gyártása 
3312 '08 Ipari gép, berendezés javítása 
3811 '08 Nem veszélyes hulladék gy jtése 
3821 '08 Nem veszélyes hulladék kezelése, ártalmatlanítása 
3832 '08 Hulladék újrahasznosítása 
3900 '08 Szennyez désmentesítés, egyéb hulladékkezelés 
4520 '08 Gépjárm javítás, -karbantartás 
4531 '08 Gépjárm alkatrész-nagykereskedelem 
4532 '08 Gépjárm alkatrész-kiskereskedelem 
4611 '08 Mez gazdasági termék ügynöki nagykereskedelme 
4618 '08 Egyéb termék ügynöki nagykereskedelme 
4619 '08 Vegyes termékkör  ügynöki nagykereskedelem 
4669 '08 Egyéb m.n.s. gép, berendezés nagykereskedelme 
4671 '08 Üzem-, tüzel anyag nagykereskedelme 
4673 '08 Fa-, épít anyag-, szaniteráru-nagykereskedelem 
4677 '08 Hulladék-nagykereskedelem 
4719 '08 Iparcikk jelleg  bolti vegyes kiskereskedelem 
4730 '08 Gépjárm üzemanyag-kiskereskedelem 
4752 '08 Vasáru-, festék-, üveg-kiskereskedelem 
4776 '08 Dísznövény, vet mag, m trágya, hobbiállat-eledel kiskereskedelme 
4778 '08 Egyéb m.n.s. új áru kiskereskedelme 
4789 '08 Egyéb áruk piaci kiskereskedelme 
4791 '08 Csomagküld , internetes kiskereskedelem 
4799 '08 Egyéb nem bolti, piaci kiskereskedelem 
4939 '08 M.n.s. egyéb szárazföldi személyszállítás 
4941 '08 Közúti áruszállítás 
4942 '08 Költöztetés 
5210 '08 Raktározás, tárolás 
5221 '08 Szárazföldi szállítást kiegészít  szolgáltatás 
5224 '08 Rakománykezelés 
5229 '08 Egyéb szállítást kiegészít  szolgáltatás 
7010 '08 Üzletvezetés 
7022 '08 Üzletviteli, egyéb vezetési tanácsadás 
7711 '08 Személygépjárm  kölcsönzése 
7712 '08 Gépjárm kölcsönzés (3,5 tonna fölött) 
7731 '08 Mez gazdasági gép kölcsönzése 
7739 '08 Egyéb gép, tárgyi eszköz kölcsönzése 
7820 '08 Munkaer kölcsönzés 
8122 '08 Egyéb épület-, ipari takarítás 
8129 '08 Egyéb takarítás 
8219 '08 Fénymásolás, egyéb irodai szolgáltatás 



8299 '08 M.n.s. egyéb kiegészít  üzleti szolgáltatás 
8559 '08 M.n.s. egyéb oktatás 
8560 '08 Oktatást kiegészít  tevékenység 
9329 '08 M.n.s. egyéb szórakoztatás, szabadid s tevékenység 
9499 '08 M.n.s. egyéb közösségi, társadalmi tevékenység 
9522 '08 Háztartási gép, háztartási, kerti eszköz javítása 
9603 '08 Temetkezés, temetkezést kiegészít  szolgáltatás 
9609 '08 M.n.s. egyéb személyi szolgáltatás 
8130 '08 Zöldterület-kezelés 
6020 '08 Televízióm sor összeállítása, szolgáltatása 
5911 '08 Film-, video-, televízióm sor-gyártás 

4. A társaság m ködésének id tartama 

  4.1 A társaság id tartama: határozatlan. 

5. A társaság törzst kéje 

5.1. A társaság törzst kéje 6.000.000 Ft, azaz hatmillió forint, amely 6.000.000 Ft, azaz hatmillió forint 
készpénzb l áll. 

6. A tag törzsbetétje 

6.1. Név: Kalocsa Város Önkormányzata 
A törzsbetét összege: 6.000.000 Ft, azaz hatmillió forint 
A törzsbetét összetétele: 

       Készpénz 6.000.000 Ft, azaz hatmillió forint 

7. Üzletrész 

7.1. A törzsbetéthez kapcsolódó tagsági jogok és kötelezettségek összessége az üzletrész, amely a társaság 
bejegyzésével keletkezik. 

8. Az egyszemélyes társaság m ködése 

8.1. Az egyszemélyes társaság a saját üzletrészét nem szerezheti meg. 
8.2. Ha az egyszemélyes társaság az üzletrész felosztása vagy a törzst ke felemelése folytán új tagokkal 

egészül ki és így többszemélyessé válik, a tagok kötelesek az alapító okiratot társasági szerz désre 
módosítani. 

9. A nyereség felosztása 

9.1. A társaság saját t kéjéb l a tag javára, annak tagsági jogviszonyára figyelemmel kifizetést a társaság 
fennállása alatt nem teljesíthet, gazdasági társaság tevékenységéb l származó nyereség a tagok között nem 
osztható fel, hanem az a gazdasági társaság vagyonát gyarapítja.  



9.2. Az ügyvezet  nem jogosult osztalékel leg fizetésér l határozni. 

 10. Az alapítói határozat 

10.1. A taggy lés hatáskörébe tartozó kérdésekben a tag írásban határoz és a döntés az ügyvezetéssel való 
közléssel válik hatályossá. 

9.2. A legf bb szerv hatáskörét a tag gyakorolja. 

11. Az ügyvezetés és képviselet 

11.1. A társaság ügyvezetésére és képviseletére jogosult ügyvezet je:  
Név: Dr. Jéri Bálint Tamás  
Lakcím: 6300 Kalocsa, Sörös Imre u. 49. 
Az ügyvezet i megbízatás határozott id re szól 2024. január 30. napjáig. 
A megbízatás kezd  id pontja: 2020. január 31. 
A vezet  tisztségvisel  a társaság ügyvezetését munkaviszonyban látja el. 

12. Cégvezet  

12.1. A társaságnál cégvezet  kinevezésére nem kerülhet sor. 
 

13. Cégjegyzés 

13.1. Az önálló cégjegyzésre jogosultak: 
Név: Dr. Jéri Bálint Tamás  

14. Felügyel bizottság 

14.1. A társaságnál felügyel bizottság választására sor kerülhet. 
14.2  A társaságnál nem ügydönt  felügyel bizottság m ködik. 
14.3 A felügyel bizottság tagjai: 

Név: Szigeti Tamás 
Lakcím: 6300 Kalocsa, Németh László u. 4. 
A megbízatás határozott id re szól. 
A megbízatás kezd  id pontja: 2021. december 13. 
A megbízatás lejárta: 2023. december 31. 

Név: Eperjesi György 
Lakcím: 6300 Kalocsa, Fokt  út 56. 
A megbízatás határozott id re szól. 
A megbízatás kezd  id pontja: 2021. december 13. 
A megbízatás lejárta: 2023. december 31. 
 
Név: Jagicza András 
Lakcím: 6300 Kalocsa, Dózsa György u. 79. 
A megbízatás határozott id re szól. 
A megbízatás kezd  id pontja: 2019. december 1. 
A megbízatás lejárta: 2023. december 31. 



15. Könyvvizsgáló 

15.1. Cégnév: ABACUS Könyvvizsgálói, Könyvel i és Oktatási Korlátolt Felel sség  Társaság ktsz: 001154 
Cégjegyzékszám: 03-09-100080 
Székhely: 6300 Kalocsa, Sörös Imre utca 30. 
A könyvvizsgálatért személyében is felel s személy adatai: Ivó Mária 
Kamarai nyilvántartási száma: 002253 
Lakcím: 6300 Kalocsa, Sörös Imre utca 30. 
A megbízatás kezd  id pontja: 2019. január 25. 
A megbízatás lejárta: 2024. május 31. 

16. A társaság megsz nése 

16.1 A társaság jogutód nélküli megsz nése esetében a hitelez k kielégítése után fennmaradó vagyon az 
alapítót illeti meg. 

17. Egyéb rendelkezések 

17.1. Azokban az esetekben, amikor a Polgári Törvénykönyvr l szóló 2013. évi V. törvény (Ptk.) a 
társaságot kötelezi arra, hogy közleményt tegyen közzé, a társaság e kötelezettségének a Cégközlönyben tesz 
eleget. 
17.2. A jelen alapító okiratban nem szabályozott kérdésekben a Ptk. rendelkezéseit kell alkalmazni. 

 
Kalocsa, 2023. ………………… 

 
Az alapító aláírása: 

............................................................. 
Kalocsa Város Önkormányzata alapító  

képv.: Dr. Filvig Géza polgármester 
 
Az okiratot készítettem és ellenjegyzem Kalocsán, 2023 ………….. napján: 
 
 

………………………………….. 
Dr. Józsi Klára ügyvéd 

6300 Kalocsa, Szent István király út 28. 1. em. 6. 
KASZ.36062305 

 
 
2.) felhatalmazza a polgármestert az alapító okirat aláírására, 

 
3.) felkéri az ügyvezet t a cégbejegyzéssel kapcsolatos eljárások lefolytatására. 
 

Értesülnek: a képvisel -testület bizottságai 
 Önkormányzati Hivatal Jegyz i Osztály 

És általuk az érintettek.  
 
 __________________________________________________________________________________ 

 



3. XXXII. Paprikafesztivál szervezése 
El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 

 
(az el terjesztés írásban mellékelve) 

 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Nagyon sokat beszélünk, beszéltünk err l a fesztiválról, f leg úgy, hogy másfél héten belül 
megrendezésre kerül. Ez Kalocsa városában évtizedek óta a legnagyobb városi program, és az 
elmúlt években tényleg sikerült egy olyan színvonalra, egy olyan aktív min ségi, kulturális és 
szórakoztató programok beépítésével egy nagyon jó fesztiválhangulatú rendezvénnyé 
fejleszteni, és most ezt láthatjuk. Az elmúlt években voltak nehézségeink, mind a Covid, amit 
okozott, mind az anyagi korlátok. Az idei évben mind a kett  elhárult, semmiféle korlátozás 
nincs már a fesztivál megszervezésével kapcsolatosan. És amint be is jelentettük Igazgató úrral, 
az idei évben egy kiemelt  támogatásban részesül Kalocsa Város Önkormányzata,  hogy a két 
hungarikumunknak tisztelg  fesztivált – a Paprikafesztivált, valamint a jöv  évi Pünkösdi 
Népm vészeti Fesztivált – támogatja a Duna Aszfalt cégcsoport mintegy 40 000 000 Forint + 
Áfa  összegben.  Ilyen  kiemelt  nagy  támogatás  nem  volt  még  a  kalocsai  rendezvények  
tekintetében, így méltóképpen színvonalasan tudjuk ezeket a programokat megszervezni. És 
nyilván ami örömteli, hogy ezt nem önkormányzati forrásból kell biztosítani. Mind a két 
rendezvény ingyenes, a kalocsai embereknek szól, kalocsai emberek szórakozására. A 
programhoz hozzátartozik, hogy Bányai Gábor, a Dél-alföldi Gazdasági Zóna fejlesztéséért 
felel s kormánybiztos úr fogja megnyitni a Paprikafesztiválunkat. A Duna Aszfalt cégcsoport 
kiemelt támogatása mellett a kalocsai vállalkozások közül is egy páran kivették a részüket. 
Nagyon szépen köszönöm a Duna Aszfalt cégcsoport támogatása mellett a Generál Kft., a Tarr 
Kft., a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara, az OTP Bank, a Kalo-Bau Kft. és a Sycorp Kft. 
támogatását. Nekik köszönhet en tudjuk ezt a rendezvényt biztosítani ingyenesen a kalocsai 
embereknek. Zsikó Zoltán ügyvezet  igazgató úr elküldte nekünk a részletes programot, 
valamint a részletes költségtervet. Nagyon szépen köszönöm ezt a kimunkálást, a képvisel -
testületnek kell ezt elfogadni, ez alapján tudjuk a felhatalmazást megadni, hogy meg is 
valósulhasson ez a rendezvény. És hangsúlyozom, önkormányzati forrást nem kell biztosítani 
hozzá. Szeretném kérdezni Zsikó igazgató urat, hogy egy pár szóban ki kívánja-e egészíteni, 
amiket elmondott? Azt gondolom, hogy ebb l fehéren feketén lehet látni. Szeretném kérdezni 
a képvisel -testület tagjait, hogy a napirenddel kapcsolatosan van-e valakinek kérdése? Dr. 
Bagó Zoltán képvisel  úr, parancsoljon. 
 
Dr. Bagó Zoltán képvisel : 
Köszönöm a szót Polgármester úr. Ügyvezet  igazgató úrhoz lenne egy rövid kérdésem. 
Megkaptuk az el terjesztést és az el terjesztésnek a költségvetését, de a költségvetés az csak 
kiadási oldalt tartalmaz. A bizottsági ülésen is megkérdeztem a bevételi oldalt. Id közben 
Polgármester úr kiegészítette a szponzorokkal, és bizottsági ülésen elhangzott, hogy ezen felül 
még a keresked i helypénz az, ami bevétel. Ha egy pár mondatban elmondaná, hogy a 7 
szponzor és a keresked kön kívül van-e egyéb bevétele még a rendezvénynek? Köszönöm. 
 
Zsikó Zoltán Kalocsai Innovációs és Közm vel dési Központ Nonprofit Kft. ügyvezet : 
Nagy tisztelettel köszöntöm a Képvisel -testületet és Polgármester urat, és minden kedves 
résztvev t. Nagy örömmel és lelkesedéssel készülünk azt gondolom, hogy Kalocsa város 
legkiemeltebb, és a térség legkiemelked bb kulturális eseményére. Képvisel  úrnak a kérdésére 
azt a választ adom, hogy amikor beküldtük Polgármester úr felé a költségvetést, akkor a bevételi 
oldalt azért nem küldtük el, hiszen tudtuk biztosan, hogy lesz egy nagy szponzor, aki 
lényegében lefedi támogatással a kiadási oldalt. De a kérdésére, hogy válaszoljak, most már 



körvonalazódik az, hogy nagyjából milyen bevételekre számíthatunk. Az Innovációs 
Központnál, amik szponzori bevételeken felüli egyéb bevételek, ezek nagyjából a helypénzek. 
Ilyen helypénzek például a kiskeresked kt l, tehát gondolok itt akár egy gumicukros 
vendéglátóra, gondolok itt akár egy kis játékokat, kis kézm ves termékeket áruló árusra. 
Ezekt l nagyságrendileg – most azért nem mondok pontos számot, mert folyamatosan érkeznek 
egyébként a jelentkezések, – de most azt gondolom, hogy ezekt l a kiskeresked kt l körülbelül 
600 000 Forintnyi bevételre fogunk tudni számítani pluszban. Ezen kívül van még egy 
folyamatban lév  tárgyalás, ez a vidámpark, bízunk abban, hogy Jéri Tamás ügyvezet  
kollegámmal közösen helyre tudjuk majd állítani az Érsekkert déli bejáratánál lév  
vagyonkezel  területén lév  placcot, és hogyha oda föl tudunk állítani egy vidámparkot, az a 
terv, hogy felállítsunk, akkor ebb l is fog származni valamiféle bevétel. Körülbelül nekünk a 
szponzorációkon kívül ezek a bevételeink vannak. Illetve a f csapatoknak a jelentkezési 
díjából befolyt összegek, de azt el kell, hogy mondjam, hogy 10 000 Forint a f csapatoknak 
a jelentkezés, de ténylegesen azért hogyha a számokat megnézzük, akkor mi a 10 000 Forintért 
biztosítunk számukra egy gázpalackot, ami 6-7-8 ezer Forint nagyságrendileg, biztosítunk 
számukra egy sátrat, ami kb. 9 500 Forint / darabáron van és biztosítunk számukra sörpadokat 
is. Tehát ebb l is jól látszik, hogy ez egy képletes nevezési díj. Képvisel  úrnak nagy tisztelettel 
ezt a választ adom. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen Igazgató úr. Kérdéseknél tartunk, Dr. Vincze András képvisel  úrnak adom 
meg a kérdezés lehet ségét, parancsoljon Képvisel  úr. 
 
Dr. Vincze András képvisel : 
Köszönöm szépen a szót. Kett  tárgykörben lenne kérdésem, és szerintem az Ügyvezet  úr fog 
tudni válaszolni a kérdéseimre. Az egyik az pont a f zés és a kitelepülésre vonatkozik. Az lenne 
a kérdésem, hogy egy olyan egyszer  baráti társaság, aki kifejezetten nem szeretne részt venni 
a versenyben, nem szeretné, hogy zs rizzék a f ztjét, csak kitelepülnek 15-20-an mondjuk, és 
meghívják a barátaikat. Nekik is kötelez  lef zni a saját elfogyasztani kívánt mennyiségen felül 
a minimum plusz 20 adagot, és ezt kóstolójegyre felajánlani? Mert ezzel kapcsolatban 
különböz  információkat kaptam az elmúlt napokban, és t lem is kérdezték helyi lakosok. A 
másik kérdésem az pedig a költségvetéssel kapcsolatban lenne. Lenne több is, de nem 
szeretném kinyitni azt az ajtót, hogy itt elkezdjük a színpadtechnikát és a fényeket és ezeket 
taglalni, mert azt hiszem, hogy ehhez már szakismeret is kellene. Viszont a fotó és a videó 
költsége, ami összesen 900 000 Forint, az lenne a kérdésem, hogy miért van szükség ilyen 
értékben fotózásra is videózásra, mikor szerintem hivatalból az összes helyi médium kint lesz, 
és a regionális is, tehát kell képpen fognak tudósítani err l a rendezvényr l. Hovatovább, a 
saját cégünk, a Kalocsa TV is gondolom kint fog forgatni, tehát lesz b ven szerintem 
mozgóképes és fix képes tudósítás is err l a rendezvényr l. Ezt egy kicsit eltúlzottnak tartom. 
 
Zsikó Zoltán Kalocsai Innovációs és Közm vel dési Központ Nonprofit Kft. ügyvezet : 
Köszönöm szépen Képvisel  úr a kérdését. Az els  kérdésére válaszolnék el ször. Az volt a 
kérdése, ha jól értem, hogy azok a f csapatok, akik nem tudnak 10 000 Forintot kifizetni, 
nem bocsát, a kóstolójegyr l van szó, tehát hogy kóstolójegyért cserébe mi van akkor, hogyha 

k nem szeretnének 20 adag ételt felajánlani, ha jól értem, err l van szó. Ha egy kicsit 
visszalapozunk az id ben, akkor tavaly, ha jól emlékszem, akkor pont az volt a probléma, hogy 
nem  volt  kóstolójegy,  és  nem  lehetett  kóstolójeggyel  ételt  kapni.  Most  mivel  tavaly  ez  volt  
egyébként az Önökt l jöv  impulzus felénk, hogy mindenképpen legyenek kóstolójegyek, mert 
ez egy jó hagyomány, ezért úgy gondoltuk, hogy akkor ezt a régi jó hagyományt ismét 
felélesztjük. A kóstolójegynél azért tudni kell, hogy 1000 Forint egy kóstolójegy, ebb l az 1000 



Forintból 600 Forintot visszakapnak a csapatok. A kóstolás még azt is jelenti, hogy szó szerinti 
értelemben kóstolásról beszélünk, tehát itt nem arról van szó ebben az esetben, hogy a baráti 
társaság éthordókkal megpakolva egy kóstolójegyért cserébe elmegy, tehát nem kívánjuk 
megterhelni a baráti társaságokat, hanem pontosan az a cél, hogy a szó jó értelmében lehet ség 
legyen arra, hogy kóstoljanak. Én azt szeretném mondani Képvisel  úrnak, hogyha van 
tudomása arról, hogy ilyen csapat van, aki ezért adott esetben nem szeretne részt venni, akkor 
én szeretném fölajánlani a segítségemet, keressen meg, és én higgye el, hogy meg fogok velük 
egyezni, és biztosítani fogunk nekik egy olyan feltétellel lehet séget, amire azt fogják mondani, 
hogy köszönjük szépen, szívesen kitelepülünk. Abszolút segít kész vagyok ebben a kérdésben, 
de egyébként még egyszer mondom, ezért 600 Forintot visszakapnak, és tényleg ez egy 
kóstolás, ami azt jelenti, hogy nem nagy adagokat kell kiadni, tehát mindenkinek a saját 
belátására van bízva az, hogy a kóstolás alatt mennyiségileg mit ért. A 2. kérdésre pedig azt a 
választ adnám nagy tisztelettel, hogy valóban igaza van Önnek abban, hogy vannak olyan 
médiumok, akik tudósítanak az eseményr l. De ezek a médiumok „tudósítanak” az eseményr l. 
Ez azt jelenti, hogy néhány percet, néhány órát ott töltenek az eseményen. Az, amir l mi 
beszélünk, ez megint egy döntés kérdése, ez nem magam miatt van, meg nem is a Polgármester 
úr miatt, meg nem is Önök miatt, ez a város miatt van. Azért van, mert amikor egy fotós kollega 
vagy kett , és amikor egy videós stáb mondjuk 3-4 tagja 0 – 24-ben a rendezvényr l fotókat 
készít,  nem tudósít,  dokumentál. Jó pillanatokat elkap, ezeket a pillanatokat azt gondolom, 
nem kell magyaráznom, hogy városmarketing szempontjából milyen jelent sége és fontossága 
van. Éppen az Innovációs Központ oldalán néhány órával ezel tt megjelent egy azt gondolom, 
hogy szívet melenget  kis videó. Egyébként tavaly, ami megjelent az Érsekség el tt egy 
flashmob, azt is a mi stábunk készítette el többezres megosztással, nézettséggel. Azt gondolom, 
hogy minden rendezvénynek van rendezvényfotósa, fesztiválfotósa, fesztiválvideósa tehát, 
ezeket nem mi találjuk ki. Ha azt szeretnénk, hogy értékesen legyen dokumentálva a 
rendezvény,  akkor  azt  gondolom,  hogy  erre  szükség  van,  és  azt  gondolom,  hogy  ezek  a  
kisfilmek, amik elkészülnek, ezek szerintem szívet melenget  kisfilmek. Hogy ez mennyibe 
kerül, nem egyszer, nem kétszer kértünk helyiekt l is adott esetben árajánlatot, megint nem 
arról van szó, hogy szekszárdi, nem a szekszárdi vállalkozókról van szó, egész egyszer en arról 
van szó, hogy profikkal dolgozunk együtt. Biztos itt Kalocsán is vannak profik, de ennek ez az 
ára, higgye el, hogy ennek ez az ára. Kérjenek árajánlatot, versenyeztessék meg. Egy fél 
mondattal fölhozta a költségvetésben a hang-fénytechnikát stb., hogy ez szakmai. Ez valóban 
egy szakmai kérdés, és azért azt el szeretném mondani, hogy tavaly mennyire törekedtünk arra, 
hogy tényleg versenyszemlélet , és tényleg próbáljunk meg költséghatékonyak lenni, 
amennyire lehet. Hogyha megnéznek több nagyobb fesztivált, higgyék el nekem, hogy egy 
ekkora rendezvénynek a megszervezése az tényleg ennyibe kerül. És egyébként pont a hang-
fénytechnikát jó, hogy fölhozta, pont egy kalocsai vállalkozóról van szó. Tavaly kett  színpadot 
csinált meg ugyanezért a pénzért, most három színpadot fog megcsinálni, mert azt mondtuk 
neki, hogy gyerekek meg kell húzni a gatyamadzagot és ennyi. Ennyi, a tavalyinál nem lehet 
kategóriákkal több a rendezvény. Úgyhogy azt gondolom, mindenki alapvet en azon van, hogy 
sikeres legyen, szép legyen, jó legyen, és tényleg jól sáfárkodjunk az er forrásainkkal. A 

csapatban pedig szívesen segítek. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen a válaszát. Kérdéseknél tartunk, Szabó Balázs képvisel  úr kérdéseit halljuk, 
parancsoljon. 
 
Szabó Balázs képvisel : 
Köszönöm szépen. Nekem az els  kérdésem, hogy a kezemben tartom a térképét is a 
rendezvénynek, hogy jól látom, hogy a vidámpark rész az most nem maga az Érsekkert területén 



lesz majd, hanem a Parkgondozó területén? Ott kerítésbontás és hasonló dolgokkal lesz 
megoldva a vidámpark? Ez volna az els  kérdésem. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Tessék mondani a többit is, mert az SZMSZ szerint 2 perc van kérdésfeltevésre, úgyhogy 
hallgatjuk Képvisel  úr. 
 
Szabó Balázs képvisel : 
A másik kérdésem, én is a költségvetésben látom az rzés és a biztonsági szolgálatot, biztos 
értesült róla, hogy tavaly kicsit erélyesebb volt a cég, mint kellett volna sok helyen a zárórakor. 
Érdekl dnék, hogy ugyanaz a cég biztosítja-e a rendezvényt, mint tavaly? Ha igen, akkor lett-
e esetleg err l velük beszélve, hogy jó dolog a biztonság, de lehet, hogy egy hangyányit 
lojálisabban lehetne a zárórát végrehajtani. Illetve azt szeretném kérdezni, hogy milyen 
létszámban és milyen órában lett megegyezve ezzel a társasággal ebben a nettó 5 000 000 
Forintban? 
 
Zsikó Zoltán Kalocsai Innovációs és Közm vel dési Központ Nonprofit Kft. ügyvezet : 
A 2. kérdésére adnám el ször a választ. Nem ugyanaz a cég került megkeresésre, és nem 
ugyanaz a céggel fogjuk megkötni a szerz dést. Ez az én szubjektív véleményem, hogy volt 
egy konfliktus tavaly, amit hajlamosak vagyunk egy kicsit azt gondolom, hogy kiemelni. Igazuk 
van tökéletesen abban, hogy egy konfliktus is sok, tehát nincsen szükség arra, hogy adott 
esetben egy biztonsági cég munkatársa túlértékeli a saját feladatát. De azt gondolom, hogy az 
sem volna helyes, hogyha ezt az egyetlen egy – egyébként még egyszer mondom, nem jó – 
példát úgy állítanánk be minthogyha kizárólag a biztonsági cég lett volna ezért a felel s. 
Levontuk a következtetéseket, számon kértem ezért a vállalkozót, a vállalkozó a saját 
szemszögéb l is elmondta, hogy aznap este mi történt, én azt gondolom, hogy ebben szerintem 
nekünk nem kell igazságot tenni. Biztos, hogy mindenkinek volt ebben sara. A nyitva tartás 
vonatkozik ide, ugyanis tavaly a költséghatékonyság miatt hoztuk meg azt a döntést, hogy az 
Érsekkert egy bizonyos ponton bezár. Azért született meg ez a döntés, mert lényegesen kisebb 
létszámmal, lényegesen kisebb er forrással tudjuk rizni a teret, az Érsekkertet a rengeteg 
eszközzel, hogyha be vannak zárva fizikailag a kapuk. A tavalyi tanulságból – részben ebb l a 
tanulságból is – azt a döntést hoztuk, hogy nem fogjuk idén bezárni a rendezvényt, tehát 
tulajdonképpen pénteken 14 órától 2 óra 30 percig tudnak vásárolni és fogyasztani a kedves 
vendégek az Érsekkertben, és nem fogja utána egyik biztonsági r sem megkérni ket arra, 
hogy legyenek kedvesek a záróra miatt hazamenni. Ennek az a következménye, hogy nekünk 
nagy létszámmal kell egyébként a biztonsági rzést – tulajdonképpen majdnem, hogy azt 
mondom, hogy – 0-tól 24 óráig biztosítani, hiszen nem fogjuk fizikailag bezárni az Érsekkertet. 
Gyakorlatilag a vendégek számára 0-tól 24 óráig elérhet  lesz az Érsekkert. A vidámparknak a 
helye,  igen  ott  lesz.  Azért  lesz  ott,  mert  sajnos  máshol  nincs  olyan  lehet ség,  tehát  bent  az  
Érsekkertben nem tudunk ilyen építményeket elhelyezni a biztonsági terv miatt, ezért ha azt 
szeretnénk, hogy legyen vidámpark, akkor kett  lehet ség van erre: vagy a sportcsarnok 
melletti teret fogjuk be a vidámpark miatt, vagy pedig a vagyonkezel vel közösen ezt a placcot. 
Nem lesz kerítésbontás, csak ki kell nyitni a kerítést, és fognak tudni menni oda vidámparkosok. 
Nincsen más lehet ség, hiszen nagyon kiesne. Egyébként a sportcsarnok melletti teret azt 
gondolom, hogy sokkal jobb, hogyha parkolónak használjuk. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönjük szépen Igazgató úrnak a válaszait. Király Róbert képvisel  úrnak adom meg a 
kérdezés lehet ségét,  jelentkezett meg kérdésre. Parancsoljon képvisel  úr. 
 



Király Róbert képvisel : 
Köszönöm a szót Polgármester úr. Az Ügyvezet  úrhoz szeretnék én is egy kérdést intézni azzal 
kapcsolatosan, hogy hallottuk azt, hogy sikerült szerezni egy f  szponzort, illetve helyi és 
környékbeli vállalkozások is segítenek a lebonyolításban. Az lenne a kérdésem, hogy ezekkel 
a cégekkel Önök szerz dtek-e le közvetlenül? Illetve, hogy hova fog befolyni ez az összeg? 
 
Zsikó Zoltán Kalocsai Innovációs és Közm vel dési Központ Nonprofit Kft. ügyvezet : 
A Duna Aszfalt f  szponzorral megkötöttük az együttm ködési megállapodást, és ezt a pénzt a 
Duna Aszfalt számunka biztosította. Nyilván megvannak a szerz désben, hogy milyen 
paramétereknek kell eleget tenni. A többi szponzor támogatása, ha jól gondolom, akkor az 
önkormányzathoz fog befolyni. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen a választ. Más kérdés nem merült fel. Vélemény, hozzászólás van-e? A vitát 
megnyitom a napirenddel kapcsolatosan. Szabó Balázs képvisel  úrnak adok szót, 
parancsoljon. 
 
Szabó Balázs képvisel : 
Köszönöm szépen. A korrektség azt diktálja, hogy ugye nagyon sokszor a költségvetést mikor 
megkaptuk, nagyon sok tételt sokalltam, sokallok is, viszont a korrektség azt diktálja, hogy 
gratuláljak a szponzor megtalálásához, hiszen az jó dolog, ha nem kell az önkormányzatnak 
ezeket a költségeket külön fizetni. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Nagyon szépen köszönöm Képvisel  úr, nagyon jól esik egyébként ez az elismerés. 
 
Szabó Balázs képvisel : 
Viszont  a  kérdésemre,  ne  haragudjon,  nem  kaptam  választ,  csak  azt,  hogy  nagy  létszámban  
leszünk ott. Megkérdezhetem, hogy mennyi lesz ez a nagy létszám? Hogy mire szerz dött a 
cég a biztonsági szolgálattal? 
 
Zsikó Zoltán Kalocsai Innovációs és Közm vel dési Központ Nonprofit Kft. ügyvezet : 
Jogszabálynak megfelel  létszám lesz, tehát ezt a biztonsági terv pontosan el írja, hogy 
mekkora területre hány emberenként hány biztonsági rt kell biztosítani. Azt még elmondom, 
hogy egy budapesti cég nyert a beszerzési eljáráson, de ezt a budapesti céget mi egy helyi 
kalocsai biztonsági céggel összehoztuk, és azt lehet mondani, hogy 50-50 %-os arányban fogják 
biztosítani. Még egy titkot elárulok, az én els  elképzelésem az volt, hogy kalocsai biztonsági 
céggel dolgozzunk együtt, ha és amennyiben van rá lehet ség. A kalocsai vállalkozó kérte azt, 
hogy egy ekkora volumen  rendezvényt  szeretne a saját maga megnyugtatása érdekében úgy 
lebonyolítani, hogy legyenek ott vidéki, küls s emberek és legyenek ott kalocsai, helyi 
emberek, mivel nagy létszámú, sokezres tömeg várható, ezért k azt gondolják, hogy 
hatékonyan így tudják lebonyolítani. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönjük szépen. Vélemény, hozzászólásoknál tartunk, köszönöm szépen Szabó Balázs 
képvisel  úrnak a véleményét, és tényleg igazán jól esik az elismerése. Dr. Bagó Zoltán 
képvisel  úrnak adok szót, parancsoljon. 
 
 
 



Dr. Bagó Zoltán képvisel : 
Köszönöm a szót Polgármester úr. A kérdésekben elhangzott kérdésekre adott válaszok miatt 
én egy kicsit elbizonytalanodtam, úgyhogy én úgy döntöttem, hogy tartózkodni fogok a 
szavazásnál, hiszen hála Istennek a városnak ez pénzébe nem kerül ez a rendezvény, és innent l 
fogva én, mint önkormányzati képvisel  szurkolni tudok a rendezvényhez. De abba én nem 
kívánok beleszólni, nem kívánom min síteni azt, hogy a szponzoroknak a pénzét ki és mire és 
hogyan költi el. Innent l fogva, ahogy Vincze kollega is fogalmazott, az egy szakmai kérdés, 
hogy mi az, ami drága, mi az ami ennyibe kerül, mi az ami az olcsó. Tudok olyan rendezvényt 
múlt héten Pakson, ahol ezek az említett tételek olcsóbbak voltak, tudok olyan rendezvényt, a 
Szegedi Ifjúsági Napokat, amikor drágábbak voltak, tehát ahogy el is hangzott, ez szubjektív 
dolog, innent l fogva megint csak nem tudom ezt min síteni. Harmadrészt pedig a 
rendezvényhez sok sikert kívánok, én is részt szeretnénk rajta venni, és szeretnék hozzájárulni 
ahhoz, hogy jól sikerüljön, de min síteni még nem tudom most, majd csak utólag. Úgyhogy 
igazándiból nem tudok döntést hozni, de szurkolok mind a szervez knek, mind mindenkinek, 
hogy érezze jól magát és legyen sikeres. Köszönöm. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönjük szépen Képvisel  úrnak a szurkolását, az is jól esik. Kákonyi István képvisel  úr 
jelentkezett szólásra, parancsoljon. 
 
Kákonyi István képvisel : 
Köszönöm Polgármester úr. A Gazdaság- és Turizmusfejlesztési Bizottság tárgyalta az 
el terjesztést és elfogadásra javasolja. Annyit szeretnék még hozzátenni, hogy örömteli a 
szponzoroknak, minden szponzornak a támogatása, nagyon szépen köszönjük. És talán itt már 
az elején, a szervezés közepette én szeretném megköszönni mind a KIK Nonprofit Kft.-nek, 
mind pedig a Vagyon Kft.-nek azt a munkát, amit már most beletett a szervezésbe. Azt 
gondolom, hogy szép környezetben, jó körülmények között, biztonságban, jól érezheti magát 
mindenki, aki kilátogat a rendezvényre. Köszönöm szépen. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen Képvisel  úr, igazán jól esik a biztatás. Dr. Vincze András képvisel  úr, 
parancsoljon. 
 
Dr. Vincze András képvisel : 
Köszönöm szépen a szót. Egyetlen hozzászólásom vagy észrevételem lenne, méghozzá abban 
a tárgyban, amivel kapcsolatban feltettem a kérdésemet is, a kitelepüléssel és a f zésen való 
részvétellel kapcsolatban. Bár az Ügyvezet  úr elmondta a válaszát, és felajánlotta, hogy egyedi 
megoldásokban is partner, hogyha megkeresik ilyen csapatok. Ezt köszönöm, ezt én így is 
fogom továbbítani, kikommunikálni az érintetteknek, majd eldöntik, hogy élnek ezzel, avagy 
nem. Viszont az alapkoncepció akkor a válaszból kiderült, hogy mégiscsak az, hogy a minimum 
plusz 20 adagnyi étel lef zését azt kötelez  jelleggel vállalni kell alapesetben mindenkinek. Azt 
gondolom, hogy ez nem egy jó koncepció, hogy ezt így találták ki a tisztelt szervez k, a mai 
húsárak mellett ez nagyon gyorsan egy alapesetben is egy 30 000 Forintos plusz költséget okoz 
a kitelepülni szándékozónak. És lehet, hogy az egész rendezvényhez képest ez egy bagatell 
dolog, de valakinek ez igenis probléma, és esetleg visszatartó er  lehet. Értem én a mögöttes 
szándékot, tudom, hogy tavaly ezen háborogtak f leg vidékiek, hogy mi az, hogy nem lehet 
paprikás ételt kóstolni, hagyományos, tehát pörkölt jelleg t és hasonló dolgokat, és ezt akarták 
ezzel visszahozni, de szerintem az nem fair, hogy azt ráhárítják a f zni szándékozó 
társaságokra. El tudtam volna képzelni egy olyan megoldást, hogy például a szervez k 
csinálnak egy saját szervez i sátrat, valami ötletes felütéssel, „Kalocsa konyhája” vagy 



„Paprikás konyha” vagy mit tudom én, és ott háromfajta ételt f ztek volna, és nem kóstolójegy 
mennyiségben és kóstolójegy áron, tehát nem 1000 Forintért, hanem bizony 3000 Forintért 
lehetett volna árulni, és még bevétele is lett volna akár a szervez  cégnek. Hiszen az Ügyvezet  
úr mindig azon siránkozott nekem, hogy  honnan szerezzen bevételt, az  cége, mondjam én 
meg neki. Hát ez például egy jó ötlet lett volna, nekem ez a véleményem ezzel kapcsolatban. 
Én nem így gondolkozom, ahogy a szervezés most megvalósult e tekintetben. Köszönöm 
szépen. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen, nem mondok inkább most semmit. Dr. Körmendy Szabolcs képvisel  úrnak 
adok szót, parancsoljon. 
 
Dr. Körmendy Szabolcs képvisel : 
Köszönöm szépen Polgármester úr. A Pénzügyi Bizottság is tárgyalta az el terjesztést, és 
elfogadásra javasolja. Nekem most két gondolatom támadt, az egyik Bagó képvisel  úrhoz, 
hogyha ennyire szurkol, akkor szerintem a szurkolást legjobban egy igen szavazattal lehetne 
kifejezni, mert a tartózkodás nem egy elegáns szurkolás, de nyilván  rá bízom, a 
lelkiismeretére. Vincze képvisel  úrnak meg azt mondom, hogy sajnálom egyébként, hogy 
lemondott a felügyel bizottsági tagságról, mert akkor ezt esetleg az egyik ülésen felvethette 
volna. Köszönöm szépen. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen Képvisel  úr. Király Róbert képvisel  úrnak adok szót, parancsoljon. 
 
Király Róbert képvisel : 
Köszönöm a szót Polgármester úr. Minket mindig azzal vádolnak, hogy kritizálunk, akkor én 
is el ször azt szeretném kifejteni, illetve elmondani, hogy nagy köszönet Önöknek, Önnek, 
Ügyvezet  úrnak, hogy ekkora szponzort tudtak találni az eseményre, és ilyen mérv  anyagi 
segítséget is tudtak a rendezvény leszervezésére behozni. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen, igazán jól esik. 
 
Király Róbert képvisel : 
Gratulálok tényleg. Viszont azért van egy kis aggályom is ezzel kapcsolatosan. Valamikor 
áprilisban az Ügyvezet  úr ide lefektette nekünk a költségvetési tervezetét, akkor jól 
emlékezhetünk arra, hogy az önkormányzat úgy fogadta el a költségvetést, hogy egy részt a 
Paprika napokból mi állunk, és a maradék részt fogja a cég valamilyen szponzoráció útján 
behozni. Ez körülbelül azt hiszem olyan 20-25 milliós tétel volt, amit megpróbáltak behozni. 
Ezt felül is teljesítették, ahogy kiszámoltam, ez 45 000 000 Forint, illetve még ha az egyéb 
bevételeket is vesszük, majdnem ott lesz az 50 000 000 Forintnál. Én úgy gondolom, hogy az 
Ön kijelentése, hogy ez ingyenes a városnak, ez akkor fog teljesülni ha majd látom a 
költségvetési számoknál azt, hogy ez az összeg vissza is kerül valahogy a városhoz. Úgyhogy 
ezt  szerettem  volna  els  körben  elmondani.  Illetve  az  én  szavazatom  sem  lesz  abból  a  
szempontból igen, hogy az Ügyvezet  úr is már elmondta, hogy k már a Duna Aszfalttal a 
tárgyalást befejezték, aláírták a szerz dést, pedig a határozati javaslatban az van, hogy most 
fogjuk  ket  felhatalmazni  erre.  Tehát  itt  van  számomra  egy  kis  ellentmondás.  És  én  is  úgy  
vagyok, hogy én nem tudok legitimálni most el re olyan számokat, amit nem látok egyáltalán 
teljesítve, kifizetve, úgyhogy én is sok sikert szeretnék a rendezvényhez, és sok látogatót, sok 

t, de a szavazatom ezért lesz nem nem, hanem egy tartózkodás. Köszönöm szépen. 



 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Más hozzászólás, vélemény van-e? Képvisel  úr, a kritikával nincsen baj, azzal van baj, amikor 
az alaptalan és nem valós tényeken alapszik, mint ahogy most sem. És ez a támogatási összeg 
az idei Paprikafesztiválra és a jöv  évi Pünkösdi Népm vészeti Fesztiválra együttesen értend , 
ez a 40 000 000 Forint + Áfás támogatási összeg. Úgyhogy ne azt tessék elvárni, hogy ezt az 
összeget teljes egészében az Innovációs Központ a Paprikafesztiválra fordítja, de ehhez a 
rendezvényhez nem kell költségvetési forrást biztosítanunk. Felhívom Képvisel  úr figyelmét 
– lehet nyilván elkerülte –, hogy az idei évben más rendezvények is voltak a városban, amelyek 
költséggel bírtak, és lesznek is még, és azt az összeget, amit Ön említ, hogy az önkormányzat 
átadta az Innovációs Központnak, azt nem a Paprikafesztiválra, hanem a városi rendezvényekre. 
És ezt, amit tetszik mondani, hogy majd akkor lesz nyugodt, hogyha ezek a források 
visszakerülnek a városhoz, igen, ezt meg tudom er síteni, ezek visszakerülnek a városhoz, a 
kalocsai emberekhez, a kalocsai lakosokhoz. És ahogy Igazgató úr is elmondta, mind a 

versenyt és még az önköltséget sem fedezi, és ezek ingyenes rendezvények. Nagyon sok 
település van, ahol belép jegyet szednek a látogatóktól, nekünk ez nem célunk, és ennek a 
kiemelt nagy támogatásnak köszönhet en tudjuk a kalocsai embereket megajándékozni ezzel a 
fesztivállal, és egy ilyen magas színvonalú min ségi szórakozást, és a két kiemelt országos 
el adóval színesített programot tudunk ide Kalocsára helybe hozni a lakosoknak ingyenesen. 
Dr. Bagó Zoltán képvisel  úrnak adok szót, parancsoljon. 
 
Dr. Bagó Zoltán képvisel : 
Köszönöm a szót Polgármester úr. Csak Körmendy képvisel  úr megszólított, és csak annyiban 
szeretném jelezni, hogy nem tudom figyelte-e a Polgármester úrnak az utolsó gondolatmenetét, 
de akkor elmondom még egyszer, hogy a tartózkodásomnak a f  oka az az, hogy az 
el terjesztés, amit kapunk postán, meg e-mailen, az nem tartalmaz bevételi oldalt. Ezek után a 
bizottsági ülésen megkérdezem a bevételi oldalt, ott diadalittasan közlik a Fideszes képvisel k, 
hogy a Duna Aszfalt adott 40 000 000 + Áfát. Majd ezek után 1 órás vita után a Polgármester 
úr közli, hogy ja, a Duna Aszfalt nem 40 milliót adott, hanem két rendezvényre adott 40 milliót, 
abból a másik az a Pünkösdi Fesztivál. Tehát még mindig nem tudom, hogy a Duna Aszfalt 
mennyit adott és mire. És azért fogok tartózkodni, mert ez egyébként nem az én gondom. Majd 
a Duna Aszfalt kérje számon ket, hogy mennyibe került a hangosítás, mire költötték a 
pénzüket, stb. stb. Ezért tartózkodók tisztelt Képvisel  úr! Köszönöm szépen. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Képvisel  úrnak szeretném elmondani, az el terjesztést idézem: „több gazdasági társaság 
felajánlásának köszönhet en többlet önkormányzati forrás felhasználására nem lesz szükség.” 
Jelenleg is még folynak tárgyalások támogatókkal, szponzorokkal. Egy támogatási szerz dés 
még nem is került aláírásra, azt is nyilván letárgyaltuk már, úgyhogy így állunk, teljesen 
helytálló az el terjesztés. De én maximálisan tiszteletben tartom, hogy nem szavazza meg, nem 
is számítottam a szavazó támogatására. Szabó Balázs képvisel  úr, parancsoljon. 
 
Szabó Balázs képvisel : 
Köszönöm szépen. Igen, hogyha a határozati javaslatban szerepelne maga a költségvetés, azt 
megmondom szintén, még így se tudnám teljes mellszélességgel támogatni, hogy van ez a 
plusz bevétel. Kétszer kérdeztem a pontos számot, hogy ugyan hány f vel lesz jelen ezért a 
pénzért a security cég, egyszer sem kaptam pontos számot. De mivel, hogy ez a határozati 
javaslat most a költségvetést nem érinti, hanem kimondottan a programtervet, nyilván azt jó 
szívvel tudom támogatni. Köszönöm. 
 



Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen. Dr. Körmendy Szabolcs képvisel  úrnak adok szót. 
 
Dr. Körmendy Szabolcs képvisel : 
Köszönöm szépen Képvisel  urat, hogy pontosította a tartózkodásnak az okát. Megértem, és 
mondtam is egyébként, hogy tiszteletben tartom a döntését, tehát nem akartam befolyásolni. Én 
ott voltam azon a bizottsági ülésen, nem emlékszem, hogy diadalittas Fideszes képvisel k lettek 
volna. 
 
Dr. Bagó Zoltán képvisel : 
Másik bizottsági ülésen volt. 
 
Dr. Körmendy Szabolcs képvisel : 
Mind a kett n ott voltam. 
 
Dr. Bagó Zoltán képvisel : 
Én hármon. 
 
Dr. Körmendy Szabolcs képvisel : 
A Jogi Bizottságin is ott voltam, szerintem ugyanazon a hármon ott voltunk, tehát nagyon jó 
hangzott kifelé a diadalittas Fideszes képvisel k, de azért ez nem teljesen így volt. Köszönöm 
szépen. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Megmondom szintén, amikor készültünk erre a testületi ülésre, én is készültem, és ezt az 
el terjesztést, napirendeket végignéztem, akkor gondolkodtam rajta, hogy az ellenzéki 
képvisel k vajon most mivel fognak jönni, mert biztos vagyok benne, hogy nem fogják azt 
mondani, hogy rendben és akkor támogatjuk. 1-2 ötletem volt, de megmondom szintén, 
megleptek rettent en, és ez a benyomásom, hogy azért egy kicsit itt elmegyünk a lényeg mellet, 
meg hogy mir l szól az el terjesztés és mir l szól ez a program. De nyilvánvaló, hogy itt a 
Városházán a képvisel -testületben azért politizálunk is, és ez már egy kicsit inkább ilyen 
hangulatú. A magam részér l rettent en örülök. Köszönöm szépen azokat a biztatásokat, és 

leg ami a támogatásra vonatkozik, nagyon jól esik. Komoly munka van benne, nyilván a Duna 
Aszfalt cégcsoport építi a hidat, ezért is Kalocsának és a térségének nagyon sokat fog segíteni, 
hogyha elkészül a híd, de így a társadalmi szerepvállalásból és kiveszik a részüket, igazán jól 
esik. Ugyanúgy, ahogy a korábban ismertetett kalocsai cégek is, és tényleg ennek köszönhet en 
a nehéz gazdasági körülmények ellenére egy jó színvonalú rendezvényt tudunk tartani, jó 
min ségben, ingyenesen a kalocsai embereknek. Úgyhogy azt gondolom, hogy azért ennek 
örülhetünk, ezt látom, hogy mindannyian örülünk. Igyekszünk egy kicsit fogást találni, de most 
tényleg a fesztiválhangulatra koncentrálunk, és azt érzékelem, hogy mindannyian kint leszünk, 
minden képvisel -testületi tag, ez egy örömteli dolog. Nagyon szépen köszönöm az Innovációs 
Központnak, munkatársainak a szervezést. Köszönöm a médián keresztül is Németh Józsefnek, 
aki a 25. paprikás ételek jubileumi f versenyét leszervezte, és köszönöm szépen a Vagyon 
Kft.-nek, Igazgató úrnak és munkatársainak, akik az el készületekben segédkeznek, és itt az 
önkormányzatnál is Aljegyz  asszonyra tekintek, mert k is készülnek különböz  
meglepetésekkel, olyan eseményekkel, amelyek még nem voltak a dolgozók vonatkozásában. 
Úgyhogy azt gondolom, hogy fesztivál lázban éghetünk jöv  héten, jó legyen az id , 
csodálatosan helyszín, tényleg minden adott ahhoz, hogy ezen a hétvégén a kalocsai emberek 
jól érezzék magukat, remélem így is lesz. A vitát zárom. A határozati javaslatot az írásban 
kiküldött szöveg változatlan hagyásával teszem fel szavazásra, err l kérek egy szavazást. 



 
A képvisel -testület 7 igen szavazattal és 4 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 
 
Kalocsa Város Önkormányzata 110/2023 számú határozat 
XXXII. Paprikafesztivál szervezése 
 

Határozat 
 
Kalocsa Város Önkormányzatának Képvisel -testülete 
 

1) Elfogadja jelen el terjesztés mellékletét képez , a Kalocsai Innovációs és 
Közm vel dési Központ Nonprofit Kft. ügyvezet je által elkészített XXXII. Csíplek 
Kalocsa Paprika- és Gasztrofesztivál programtervét. 

 
2) felhatalmazza a polgármestert és az ügyvezet t pótlólagos bevételi forrással kapcsolatos 

tárgyalásokat az érintett gazdasági társaságokkal lefolytassa, a kapcsolódó támogatási 
szerz déseket aláírja.  

 
 

Értesülnek: a képvisel -testület bizottságai 
 Önkormányzati Hivatal Jegyz i Osztály 

És általuk az érintettek.  
 
 __________________________________________________________________________________ 
 

4. Javaslat Zöldfa u. 3. 4/13. szám alatti ingatlan bérleti jellegének megváltoztatására 
El adó: Kalocsai Vagyonhasznosítási és Könyvvezet  Nonprofit Kft. 

 
(az el terjesztés írásban mellékelve) 

 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
A Vagyon Kft.-t l jött a jelzés, hogy ez az ingatlan szociális alapon van kiadva, 1998 óta lakják. 
Azóta  ez  a  lakó  a  Vagyon  Kft.-nél  dolgozik,  és  most  a  Vagyon  Kft.  szeretné  ezt  szolgálati  
lakássá átmin síteni, és nem szociális alapon, hanem egy magasabb összeg  piaci alapon bérbe 
adni ennek a személynek. Err l szól az el terjesztés. Szeretném kérdezni, hogy van-e valakinek 
kérdése? Amennyiben kérdés nincs, zárom a kérdéskört. Vélemény, hozzászólás van-e? Pécsi 
Vivien képvisel  asszony, parancsoljon. 
 
Pécsi Vivien képvisel : 
Köszönöm szépen a szót. A Kulturális és Szociális Bizottság tárgyalta az el terjesztést, és 
elfogadásra javasolja. Örömmel vettük ezt a határozati javaslatot a Vagyonhasznosító Kft. 
részér l. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen. Kákonyi István képvisel  úr, parancsoljon. 
 
Kákonyi István képvisel : 
Köszönöm Polgármester úr. A Gazdaság- és Turizmusfejlesztési Bizottság szintén tárgyalta az 
el terjesztést, és elfogadásra javasolja. 
 



Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen. Dr. Körmendy Szabolcs képvisel  úr. 
 
Dr. Körmendy Szabolcs képvisel : 
Köszönöm, a Pénzügyi és Vagyonellen rzési Bizottság is tárgyalta, és elfogadásra javasolja.  
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen. Más képvisel  hozzászólásra nem jelentkezett, a vitát zárom. A határozati 
javaslatról szeretnék egy szavazást kérni. 
 
A képvisel -testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
Kalocsa Város Önkormányzata 111/2023 számú határozat 
Javaslat Zöldfa u. 3. 4/13. szám alatti ingatlan bérleti jellegének megváltoztatására 
 

Határozat 
 
Kalocsa Város Önkormányzat Képvisel -testülete 
 

1.) a kalocsai ingatlan-nyilvántartásban 1509/1/A/13 hrsz. alatt felvett, a természetben 6300 
Kalocsa, Zöldfa u. 3. 4/13.szám alatti 63 m2 alapterület , komfortos lakás ingatlan 
bérbeadását határozatlan id re szolgálati jelleg , költségelven történ  bérbeadásra 
módosítja. 

 
2.) felkéri a Kalocsai Vagyonhasznosítási és Könyvvezet  Nonprofit Kft. ügyvezet jét, 

hogy a lakás szolgálati jelleggel történ  bérbeadásához szükséges intézkedéseket tegye 
meg. 

 
 

Értesülnek: a képvisel -testület bizottságai 
 Önkormányzati Hivatal Jegyz i Osztály 

És általuk az érintettek.  
 
 __________________________________________________________________________________ 

 
5. Óvodai csoportlétszám túllépésének engedélyezése 

El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 
 

(az el terjesztés írásban mellékelve) 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Ezt minden évben tárgyalja a képvisel -testület. Az óvodai gyermekcsoportok minimális 
átlagát és maximális létszámát a nemzeti köznevelésr l szóló törvény határozza meg. Az óvoda 
és bölcs dének a vezet je, Intézményvezet  asszony jelen van, Szabóné Juhász Ildikó. A fenti 
jogszabályi helyekre történ  hivatkozással egy kérelmet nyújtott be az önkormányzathoz, mint 
fenntartóhoz, hogy 18 óvodai csoportra a csoportlétszám túllépését 30 f ig engedélyezze. Ez a 
korábbi évek gyakorlatát követi le. Ezzel kapcsolatosan szeretném kérdezni, hogy van-e 
valakinek kérdése? Amennyiben kérdés nincs, vélemény, hozzászólás van-e? Pécsi Vivien 
képvisel  asszony, parancsoljon. 
 



Pécsi Vivien képvisel : 
Köszönöm szépen a szót. A Kulturális és Szociális Bizottság tárgyalta az el terjesztést, és 
elfogadásra javasoljuk. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen. Más hozzászólásra nem jelentkezett, a vitát zárom. A határozati javaslatot 
szavazásra teszem fel, kérnék egy szavazást. 
 
A képvisel -testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
Kalocsa Város Önkormányzata 112/2023 számú határozat 
Óvodai csoportlétszám túllépésének engedélyezése 
 

Határozat 
 

1) Kalocsa Város Önkormányzatának Képvisel -testülete, Kalocsa Város Óvodája és 
Bölcs déje tagóvodái részére – a 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdése alapján 
– a 2023/2024. nevelési évre 2023. szeptember 1-t l engedélyezi az óvodai csoportokra 
megállapított maximális létszám átlépését, a 18 csoport estében 30 f re. 

 
 

Értesülnek: a képvisel -testület bizottságai 
 Önkormányzati Hivatal Jegyz i Osztály 

És általuk az érintettek.  
 
 __________________________________________________________________________________ 

 
6. Kalocsa Város Óvodája és Bölcs déje 2022/2023. nevelési év értékel jének elfogadása 

El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 
 

(az el terjesztés írásban mellékelve) 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Ez az óvodai intézményre vonatkozik. Szeretném kérdezni, hogy ezzel kapcsolatosan van-e 
kérdés a testület részér l? Amennyiben nincs, a kérdéskört zárom. Vélemény, hozzászólás van-
e? Pécsi Vivien képvisel  asszony, parancsoljon. 
 
Pécsi Vivien képvisel : 
Köszönöm szépen. A Kulturális és Szociális Bizottság tárgyalta, megtekintésre került a 
dokumentum, és az el terjesztést elfogadásra javasoljuk. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen. Más hozzászóló van-e? Simon Zoltán alpolgármester úr, parancsoljon. 
 
Simon Zoltán alpolgármester: 
Köszönöm a szót Polgármester úr. Engedje meg a tisztelt Képvisel -testület, hogy néhány 
szakmai dolgot felvessek az anyaggal kapcsolatban, hiszen egy nagyon alapos és egy nagyon 
komoly, pedagógiailag egy nagyon tartalmas anyagot kaptunk. Úgy érzem, hogy meg tudom 
ítélni, hiszen közel 10 évig megyei pedagógiai szaktanácsadóként dolgoztam. Mindenképpen 
megérdemli az a munka, ami a kalocsai óvodákban folyik, hogy egy kicsit mindenki által 



ismertté váljon, hiszen mindannyian tudjuk, hogy egy nagyon magas szakmai munka a 
színvonal a kalocsai óvodákban. Ez az anyag, ami el ttünk van, az elmúlt nevelési évnek a 
szakmai pedagógiai értékelése. Én áttekintettem, átnéztem, és 1-2 olyan dolgot kivettem bel le, 
ami úgy érzem, hogy közérdekl désre tart számot. Az anyag szerkezetileg és tartalmilag is 
rendkívül jó. Tartalmazza a nevelési év rendjét, a különböz  pedagógiai feladatokat. Ami 
látszik, hogy az óvoda egy speciális terület, hiszen azt a 3 és 6 éves közötti korosztályt érinti, 
akiknél óriási a befogadó készség, rendkívül fogékonyak mindenre, pontosan ezért a velük 
foglalkozó pedagógusoknak a felel ssége óriási, hiszen a gyerekek fejlesztése és hadd 
mondjam, egy szintre hozása – és itt üdvözölném a kormányzatnak azt az intézkedését, hogy 
kötelez vé tette a 3 éves korban az óvodát –, hiszen tudjuk tapasztalatból, hogy a gyerekek nem 
ugyanolyan társadalmi környezetb l, nem ugyanolyan szocializációs háttérrel rendelkeznek. 
Ezért kulcsfontosságú, hogy a 6 éves gyerekek megközelít leg egy azonos szinten legyenek, 
hiszen az iskolába lépésre rendkívül fontos, és a gyerek további – nyugodtan mondhatom – 
életét, sorsát, pályafutását meghatározza, hogy az iskola els  éveiben megüsse és elérje több 
szempontból is azt a fejlettségi szintet, amivel  az iskolában sikeres lesz és produkálni tud. Az 
anyag tartalmazza azt, hogy külön kitér a pedagógiai fejlesztési területeknél a mozgásra, a 
játékra, a szabadjátékra, a kommunikációra, a nyelvi fejlesztésre, a figyelem fejlesztésére, és 
külön kiemelném azt, hogy nekem rendkívül tetszett, hogy egy folyamatos visszacsatolás van 
az anyagban, ami az eredményeket értékeli %-osan.  És ez egy pontos képet ad a 
pedagógusoknak, hogy adott csoporttal, s t adott személlyel, adott kisgyerekkel milyen szintet 
értek el, mit teljesítettek, és ez a jöv beni munkához egy olyan pedagógiai alapot teremt, amire 
lehet építeni az újabb és újabb nevelési fejlesztési terveket. Én kiemelném, hogy az anyag 
tartalmazza, hogy milyen munkaközösségek dolgoznak a kalocsai óvodákban, van gondozói 
munkaközösség, tehetségsegít , játszunk-mozogjunk munkaközösség. Ezeknek a 
munkaközösségeknek a feladatát, szerepét én rendkívül nagyra tartom, hiszen ez egy szakmai 

hely, ahol a pedagógusok egymással meg tudják osztani a tapasztalatokat akár városi szinten, 
és így egy folyamatos emelked  és emelked  tendenciára tudják tenni az intézményekben folyó 
pedagógiai munkát. Módszertanilag teljesen kifogástalan, kit  az anyag. És énnekem külön 
tetszett, és külön kiemelem végezetül a bels  ellen rzési munkatervet, ami hihetetlen 
szemléletesen, területekre bontva, felel sök, id , milyen módszerekkel, hogyan és az 
ellen rzésnek a végeredményét is tükrözi, ami megint csak azt mondom, hogy kézzelfoghatóvá 
teszi a pedagógiai munkát, és azokat az eredményeket és célokat, azoknak a kit zését és 
elérését, ami az óvodáknak a feladata. Én még egyszer végezetül gratulálok a kalocsai 
óvodákban folyó munkához és további sikereket kívánok, csak így tovább. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen Alpolgármester úr. Más hozzászólás, vélemény nem volt. Az óvoda 
nevel testülete június 27-én megtartotta az értekezletet, és  is elfogadta az évértékelést. 
Csatlakozok Alpolgármester úrhoz, magam is nagyon szépen köszönöm ezt a munkát és ezt a 
nagy gondosságot, amelyet a kalocsai óvodáskorú gyermekeknek a fejlesztéséért, neveléséért 
folytatnak. További elkötelez dést kívánok Intézményvezet  asszonyon keresztül a 
kollegáknak, kollegan knek. A vitát zárom, szavazásra teszem fel a határozati javaslatot, 
kérnék egy szavazást. 
 
A képvisel -testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
Kalocsa Város Önkormányzata 113/2023 számú határozat 
Kalocsa Város Óvodája és Bölcs déje 2022/2023. nevelési év értékel jének elfogadása 
 
 



Határozat 
 

Kalocsa Város Önkormányzatának Képvisel -testülete 

1) elfogadja – az el terjesztés melléklete szerint – Kalocsa Város Óvodája és Bölcs déje 
2022/2023. nevelési év értékel jét. 

 
 

Értesülnek: a képvisel -testület bizottságai 
 Önkormányzati Hivatal Jegyz i Osztály 

És általuk az érintettek.  
 

 __________________________________________________________________________________ 

 
7. Kalocsa Város Óvodája és Bölcs déje Zrínyi Utcai Bölcs de 2022/2023. nevelési év 

értékel jének elfogadása 
El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 

 
(az el terjesztés írásban mellékelve) 

 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Ez a bölcs dére vonatkozóan. Szeretném kérdezni, hogy van-e valakinek kérdése? Amennyiben 
kérdés nincs, a kérdéskört zárom. Vélemény, hozzászólás van-e? Pécsi Vivien képvisel  
asszony. 
 
Pécsi Vivien képvisel : 
Köszönöm  szépen  a  szót.  A  Kulturális  és  Szociális  Bizottság  ez  esetben  is  tárgyalta  az  
el terjesztést, és elfogadásra javasolja. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen. Más vélemény, hozzászólás van-e? Simon Zoltán alpolgármester úr, 
parancsoljon. 
 
Simon Zoltán alpolgármester: 
Köszönöm szépen a szót Polgármester úr. Úgy érzem, hogy ehhez az anyaghoz is néhány 
gondolatot kell f zni, hiszen mindenképpen megérdemli a bölcs de és az ott folyó munka, hogy 
néhány méltató mondatot mondjak. Nagyjából ugyanazt tudnám elmondani, mint az óvodák 
esetében, tudvalev , hogy az óvodáink és a bölcs dénk egy intézményt alkot. Nyilvánvaló, ez 
egy rendkívül jó dolog szakmai szempontból is, hiszen ha két különálló intézmények lennének, 
akkor nem lenne meg az a szakmai átjárhatóság, ami ebben az esetben megvan, és nyilvánvaló, 
hogy az óvodák alá dolgozik a bölcs de. Egy szakmai átlépésnek, átfedésnek kell lennie a két 
intézmény között. A bölcs dének a munkájáról és a beadott tavalyi nevelési év szakmai 
értékelésér l is azt tudnám elmondani, hogy egy nagyon gondos, nagyon magas szint  munka 
folyik. Talán ha még azt is tudnám mondani, hogy még ha lehet rangsort állítani, 
felel sségteljesebb és súlyosabb a tevékenység, hiszen a bölcs dében találkoznak el ször a 
rendkívül pici gyerekek a közönséggel, az idegen világgal, és ezért azok a hatások, ami a 
bölcs dében éri a gyerekeket, szintén nagyon mély nyomot hagynak. Hiszen ha a gyerekeknek 
az els  benyomása a külvilágról a család után és a közösségr l, amit a bölcs dében a gyerekek 



alkotnak és a gondozókkal való kapcsolatról negatív, akkor ez mindenképpen negatív hatással 
van a gyerekek fejl désére, lelkivilágára és sok minden, személyiség fejl désre. Engedjék meg, 
hogy kicsit személyes fonalat is belehozzak a dologba, hiszen a legkisebb unokám most fejezte 
be a bölcs dét, 1 évig bölcs dés volt, és mondjam azt, hogy személyes tapasztalat alapján 
tudom elmondani, hogy egy rendkívül gondos, szeretetteljes és a gyerekekre odafigyel  
közösség dolgozik a bölcs dében. Nagyon gondosan és körültekint en gondozzák és fejlesztik 
ezeket a pici gyerekeket. Köszönöm szépen. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen Alpolgármester úrnak a véleményét. Ennek az évértékel nek is június 27-én 
tartotta meg a nevel testület az elfogadását, és nyilvánvaló, hogy mint önkormányzat, fenntartó, 
a bölcs de és óvodai közös intézményünket kiemelten kezeltük az elmúlt években, és ezért is 
fordított az önkormányzat és fordít folyamatosan nagyon nagy figyelmet arra az 
infrastrukturális fejlesztésre, amelyet megvalósítottunk, és meg fogunk valósítani a városban. 
Örömmel tájékoztatom és tájékoztattam is már a lakosságot a bölcs dei konyhafejlesztéssel 
kapcsolatosan, hosszú évtizedekig nem volt fejlesztés a bölcs dei konyhában, ez most 
megtörténik, ütem szerint szeptember végére a f tési rendszer is helyre tud állni, október végére 
tervezik birtokba venni. Sok kisgyermeknek tudnak jó színvonalú, megújult környezetben 
ételeket f zni majd a bölcs dei konyhában, és a Lurkópalotát is a továbbiakban is fejlesszük, 
ahogy említettem már, mert nyilván a kisgyermekek nevelési körülményei azok kiemelt 
sarokköve a városvezetésnek, hogy ez megfelel  színvonalon m ködjön. És nagyon jó ez a 
találkozás, hogy az infrastrukturális fejlesztéseknek köszönhet en az épületek is megfelel  
színvonalúak legyenek, valamint Intézményvezet  asszony vezetésével egy nagyon magas 
színvonalú nevelési munka folyik a kollegáknak köszönhet en, úgyhogy a kalocsai 
kisgyermekek abszolút jó kézben vannak. A vitát zárom, nem jelentkezett senki szólásra. A 
határozati javaslatról kérnék egy szavazást. 
 
A képvisel -testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
Kalocsa Város Önkormányzata 114/2023 számú határozat 
Kalocsa Város Óvodája és Bölcs déje Zrínyi Utcai Bölcs de 2022/2023. nevelési év 
értékel jének elfogadása 
 

Határozat 
 

Kalocsa Város Önkormányzatának Képvisel -testülete 

1) elfogadja – az el terjesztés melléklete szerint – Kalocsa Város Óvodája és Bölcs déje 
Zrínyi Utcai Bölcs de 2022/2023. nevelési év értékel jét. 

 
 

Értesülnek: a képvisel -testület bizottságai 
 Önkormányzati Hivatal Jegyz i Osztály 

És általuk az érintettek.  
 
 __________________________________________________________________________________ 

 



8. Döntés környezeti értékelés elvégzésének mell zésér l Kalocsa város 
településrendezési eszközeinek módosítása vonatkozásában a Kalocsa – Kisk rös 
közötti kerékpárút fejlesztésének megvalósítása kapcsán 
El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 

 
(az el terjesztés írásban mellékelve) 

 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
A képvisel -testületünk ez év június 29-én döntött arról, hogy a város településrendezési 
eszközeinek egyszer sített eljárás keretében történ  módosítása indításra kerüljön Kalocsa – 
Kisk rös közötti kerékpárút fejlesztésének megvalósításával kapcsolatban. Önkormányzatunk 
kikérte a környezetvédelemért felel s közigazgatási szervek véleményét a környezeti vizsgálat 
lefolytatásának szükségességér l. A munkaanyagok visszaérkeztek, egyetlen államigazgatási 
szerv sem tartotta szükségesnek a környezeti vizsgálat lefolytatását, így kerül most elénk ez az 
el terjesztés, illetve a határozati javaslat az értékelés elvégzésének mell zésér l. Szeretném 
kérdezni, hogy a képvisel -testület részér l van-e valakinek kérdése? Dr. Vincze András 
képvisel  úr, parancsoljon, hallgatjuk a kérdését. 
 
Dr. Vincze András képvisel : 
Köszönöm szépen a szót. Egyetlen technikai, érdekl  jelleg  kérdésem lenne, hogy a 
kerékpárút kapcsán a környezetvédelem szempontjából érintett közigazgatási szervek részére 
milyen dokumentáció került megküldésre ebben a munkafázisban? Most nyilván m szaki 
tervek nem, mert még nem ott tartunk, csak kíváncsi vagyok. Nem kell teljes részletességgel, 
csak érdekelne. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Osztályvezet  úr intézte, neki adok szót, Boromisza Viktor osztályvezet  urat kérem, hogy adja 
meg Képvisel  úrnak a választ. 
 
Boromisza Viktor Városüzemeltetési és Fejlesztési Osztályvezet : 
Köszönöm a szót Polgármester úr. Tekintettel, hogy a településtervez  végezte ennek a 
dokumentációnak az összeállítását, illetve az illetékes államigazgatási szervekkel is az 
egyeztetését, nem is fogok tudni most Önnek, Képvisel  úrnak még vázlatosan sem 
tájékoztatást adni, mert erre konkrétan nem készültem erre a kérdésre, ezt nekem is meg kellene 
pontosan néznem. De természetesen az osztályunkon megtekinthet  az anyag, és akkor meg 
tudjuk mutatni, hogy mi az, ami el lett küldve. Köszönöm szépen. 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Köszönöm szépen. Más kérdés felmerül-e? Amennyiben nem, vélemény, hozzászólásoknak 
nyitom meg a lehet ségét, parancsoljanak. Amennyiben nincs jelentkezés hozzászólásra, a vitát 
zárom. A határozati javaslatot teszem fel szavazásra, mely írásban megküldésre került, és ennek 
a szövegét változatlanul hagyással teszem fel szavazásra, err l kérnék egy szavazást. 
 
A képvisel -testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
Kalocsa Város Önkormányzata 115/2023 számú határozat 
Döntés környezeti értékelés elvégzésének mell zésér l Kalocsa város településrendezési 
eszközeinek módosítása vonatkozásában a Kalocsa – Kisk rös közötti kerékpárút 
fejlesztésének megvalósítása kapcsán 
 



Határozat 
 
Kalocsa Város Településrendezési Eszközeinek – egyes közlekedésfejlesztési projektekkel 
összefügg  közigazgatási hatósági ügyek nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelent ség  
üggyé nyilvánításáról és az eljáró hatóságok kijelölésér l szóló 345/2012. (XII. 6.) Korm. 
rendelet 1. melléklet, 1. országos közúti közlekedési projektek pontja, 1.8. kerékpárutak 
alpontja, 1.8.68. „A Kalocsa – Kisk rös közötti kerékpárút fejlesztés” megnevezés  al-
alpontjában nevesített fejlesztés megvalósítása érdekében történ  – módosításához készítend  
környezeti értékelés kidolgozásának szükségességér l 
 
 
Kalocsa Város Önkormányzatának Képvisel -testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) 
pontjában, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 13. § (1) bekezdés 1. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, az egyes tervek, 
illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet 4. §-ban kapott 
felhatalmazás alapján az alábbi határozatot hozza: 
 
 
A Képvisel -testület egyetért azzal, hogy: 
 
 

1. Kalocsa Város Településrendezési Eszközeinek – egyes közlekedésfejlesztési 
projektekkel összefügg  közigazgatási hatósági ügyek nemzetgazdasági szempontból 
kiemelt jelent ség  üggyé nyilvánításáról és az eljáró hatóságok kijelölésér l szóló 
345/2012. (XII. 6.) Korm. rendelet 1. melléklet, 1. országos közúti közlekedési projektek 
pontja, 1.8. kerékpárutak alpontja, 1.8.68. „A Kalocsa – Kisk rös közötti kerékpárút 
fejlesztés” megnevezés  al-alpontjában nevesített fejlesztés megvalósítása érdekében 
történ  – módosítása kapcsán, a környezet védelméért felel s közigazgatási szervek 
jelen határozat 1. számú mellékletét képez  beérkezett el zetes véleményeivel és az arra 
adott tervez i válaszokkal összhangban, a környezeti értékelés kidolgozását nem 
tartja szükségesnek. 

 
 
1. melléklet: Környezeti vizsgálat el zetes véleményei tervez i válaszokkal 
 
 

Értesülnek: a képvisel -testület bizottságai 
 Önkormányzati Hivatal Jegyz i Osztály 

És általuk az érintettek.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 __________________________________________________________________________________ 

 
9. ANDA Kalocsa Futball Club kérelme 

El adó: Dr. Filvig Géza polgármester 
 

(az el terjesztés írásban mellékelve) 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Az  Anda  Kalocsa  Futball  Club  elnöke,  Kohány  Gábor  kereste  meg  a  Kalocsai  
Vagyonhasznosítási és Könyvvezet  Nonprofit Kft.-t, hogy engedélyezze a Kalocsai Molnár 
Ferenc Sport- és Szabadid  Központban a centerpálya körüli szponzorációs reklámtáblákat, 
hogy az ket támogató cégeket és közösségeket elhelyezzék reklámozási céllal. Ez egy 
ingyenes használat lenne. Augusztus 29-én érkezett az önkormányzatunkhoz a kérelem, 
szeptember 1. napjával kéri. Hivatkozik arra, hogy a Kalocsai Futball Clubnak az anyagi 
bevételi oldalai nagyon sz kösek, és akik támogatást adnak, ezeket tudnák kiajánlani, és ezt a 
klub fenntartására tudnák fordítani. Ez egy segítség lenne az önkormányzatunk részér l, hogyha 
ezeket a reklámfelületeket átadjuk, és ezzel a futballklub tudna rendelkezni, err l szól az 
el terjesztés. Amennyiben a képvisel -testület úgy gondolja, akkor ezzel támogatni tudjuk a 
futballklub m ködését. Szeretném kérdezni, hogy van-e kérdése valakinek ezzel a napirenddel 
kapcsolatosan? Kérdés nincs, vélemény, hozzászólás van-e? Határozatlan id re adnánk oda a 
futballklub részére ezt az ingyenes használatot, egy 60 napos felmondási lehet séggel, hogy 
akkor ezt ne kelljen megújítgatni. Nem jelentkezik senki szólásra, a vitát zárom. Szavazásra 
teszem fel a határozati javaslatot, kérnék egy szavazást. 
 
A képvisel -testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
Kalocsa Város Önkormányzata 116/2023 számú határozat 
ANDA Kalocsa Futball Club kérelme 
 

Határozat 
 
Kalocsa Város Önkormányzatának Képvisel -testülete 
 

1.) hozzájárul ahhoz, hogy a Molnár Ferenc Sport- és Szabadid központban a centerpálya 
közvetlen közelében az ANDA Kalocsa Futball Club szponzorációs reklámtáblákat 
ingyenesen helyezzen el határozatlan id re, 60 napos felmondási lehet séggel. 

2.) felhatalmazza a polgármestert és a Kalocsai Vagyonhasznosítási és Könyvvezet  
Nonprofit Kft. ügyvezet jét a szerz dés aláírására. 

 
 
 

Értesülnek: a képvisel -testület bizottságai 
 Önkormányzati Hivatal Jegyz i Osztály 

És általuk az érintettek.  
 
 __________________________________________________________________________________ 

 
 
 



10. Egyebek 
 
Dr. Filvig Géza polgármester: 
Egyebek napirendre nem jelentkezett senki. Polgármesteri tájékoztatót szeretnék elmondani. 
Kett  olyan ügyünkr l szeretném a képvisel -testületet tájékoztatni, amely az 
önkormányzatunkat érintette. Mint köztudott, sokszor tárgyalta a képvisel -testület a kalocsai 
tanpálya körüli területrész rendezését, és a képvisel -testületi ülésen a nyár elején egy végleges 
döntés született. A képvisel -testület a városérdeket figyelembe véve meghozta a területek 
felosztásáról szóló döntését. Ezt a döntést és ezt az eljárást, mint az önkormányzatunk felettes 
szervéhez, a Bács-Kiskun Vármegyei Kormányhivatalhoz bejelentette Kerekes Lajos, hogy 
számára sérelmes ez a döntés, és  úgy gondolja, hogy több jogszabályt is sértett az 
önkormányzatunk, és a Kormányhivatal egy vizsgálatot folytatott le. Ebben az eljárásban 
vizsgálta mind az önkormányzatunk törvényes eljárását és minden körülményt. Több igazoló 
jelentést is kellett adnunk. Jegyz  urat tájékoztatta a kormányhivatal, ebben azt írják, hogy 
lefolytatták a vizsgálatot, nem kívánom ezt felolvasni, hogyha valaki kéri, akkor ezt a kétoldalas 
határozatot elküldöm, de amennyit szeretnék idézni, hogy „a fentiekre tekintettel a 
törvényességi felügyeleti eljárás vizsgálati szakaszának lefolytatását követ en intézkedés 
megtételét nem tartom indokoltnak”. Tehát Kalocsa Város Önkormányzata törvényesen és 
szabályosan járt el. Nyilván volt ott egy olyan ellenérdek  fél, aki a saját igénye szerint szerette 
volna, hogy a döntést meghozzuk, de a közérdeket és Kalocsa város érdekét hozta meg az 
önkormányzat, törvényesen, szabályosan, ezt az eljárást lefolytatták. Err l szerettem volna a 
képvisel -testületet tájékoztatni. A másik ügy, amir l szeretném tájékoztatni a testületet, a 
Kalocsai Vagyonhasznosítási és Könyvvezet  Nonprofit Kft. ügyvezet je, Dr. Jéri Tamás 
ügyvezet  úr ez év augusztus 24-i keltezéssel írt egy tájékoztató levelet nekem. Ez az 
önkormányzatot érinti, a Kalocsa, Damjanich János u. 7 szám alatti Közösségi Házban, a D7-
ben egy energetikai fejlesztés van folyamatban, melyet a Magyar Kajak-Kenu Szövetség által 
biztosított forrásból a Kalocsai Gerillakertész Vízisport Egyesület folytat le. A kalocsai 
gerillakertészek ennek a beruházásnak a kedvezményezettjei,  nekik adott a képvisel -testület 
is tulajdonosi hozzájárulást, és k is használják ezt az ingatlant. Itt egy napelem fejlesztéssel 
kapcsolatosan egy jelenlegi megállapítás szerint, amit az MVM DÉMÁSZ Áramhálózati Kft. 
állapított  meg,  egy  tiltott  áramvételezés  történt,  és  emiatt  egy  kötbért  szabott  ki  a  Kalocsai  
Vagyonhasznosítás és Könyvvezet  Nonprofit Kft. felé, mert az  nevén vannak a villanyórák, 
önkormányzati tulajdonú ingatlanjainkat ugye a Vagyon Kft. kezel. Els  körben a kötbér 
összege 2 610 000 Forint, ezt egy méltányossági felülvizsgálat után mérsékelte az MVM, és a 
kötbérkövetelésük 1 827 000 Forint jelenleg. Nagyon sajnálom ezt az esetet, nyilvánvaló, hogy 
a Vagyon Kft.-t terheli most jelenleg ez a kötbér, de tekintettel arra, hogy nem  a beruházó, 
nem  az ingatlan kezel je, ezt továbbította Gerillakertész Egyesület felé. Nagyon-nagyon 
bízom abban, hogy sikerül ezt úgy tisztázni, hogy senkinek ne kelljen a kötbérfizetési 
kötelezettségnek eleget tennie, de jelen állás szerint itt tartunk, úgyhogy err l is tájékoztatni 
szerettem volna a testületet. Amit szeretnék még elmondani a tisztelt Képvisel -testületnek, 
hogy a következ  képvisel -testületi ülés el re látható és tervezett id pontja 2023. szeptember 
28. csütörtöki nap, ezt kérem jegyezzék, valamint jöv  héten a már oly sokat említett Csíplek 
Kalocsa Paprikafesztivál, mindenkit hívok szeretettel a pénteki programokra is. Itt a 
Városházán is már agrárszakmai fórum lesz, szombaton pedig kint az Érsekkertben különböz  
színes programok, úgyhogy használjuk ki ezt a korlátozásoktól mentes és egy jó anyagi 
támogatású rendezvényt, hogy ilyen magas színvonalon tudjuk a kalocsai emberekkel Kalocsa 
egyik Hungarikumát közösen ünnepelni, és megélni az abból készült finom ételeket. Úgyhogy 
minden kalocsait, mindenkit várok szeretettel az Érsekkertben jöv  héten. Éljük át közösen ezt 
a csodálatos fesztiválhangulatot itt a városunkban. Köszönöm szépen a figyelmüket, a 




